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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

بازار طلا و سکه 99/5/11 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

مدیرکل میراث فرهنگی اصفهان خبر داد؛  

ابیانه در یک قدمی ثبت جهانی
      با توجه به ظرفیت های زیاد این روستا از منظر گردشگری و همچنین معرفی آن به مردم جهان، تلاش ها به منظور ثبت جهانی این روستا آغاز شده و این اداره کل نیز این مهم را در دستور کار 

خود قرار داده است
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از این پس کانادا پولشویی 
ایرانیان را بررسی می کند

 بلیط مستقیم
 به جهنم برای 
اختلاس گران

وارد نشــدن ایران به FATF  تا 
کنون دردســرهای زیادی برای 
کشــور ما به وجود آورده است.  
روزی که این سازمان بین المللی 
توسط 7 کشور صنعتی جهان بنا 
شد هدف اصلی خود را مبارزه با 
پولشویی اعلام کرد اما در حالی 
که بیش از 30 سال از تشکیل این 
سازمان می گذرد نمی توان گفت 
تمامی جهــان مالی به خصوص 
در کشورهای عضو از پولشویی 
مبرا شــده اند. اما آنچه مســلم 
است این سازمان طی این سالها 
اختیارات زیادی کسب کرده است 
و به وسیله آن توانسته کشورهای 
غیر عضوی چون ایــران را دچار 

تنش های فراوانی بکند.
 ایران سال هاست که در لیست 
سیاه سازمان FATF قرار دارد 
و تنها مدتی کــه برجام به امضا 
رسیده بود کشورمان از این لیست 
خارج شد که بعدها اعلام شد  این 

یک تصمیم...

شهردار اصفهان خبرداد: 

سفر معاون اول رئیس 
جمهور به اصفهان برای 

افتتاح پروژه های عمرانی 
شــهردار اصفهان گفت: عملیات عمرانی یک 
بخش دیگر از چهارمین حلقه ترافیکی شــهر 

اصفهان امروز در منطقه 15 آغاز می شود. 
به گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شهرداری 
اصفهان، قدرت الــه نــوروزی در ارتباط زنده 
رادیویی با برنامه »ســلام اصفهان« با تبریک 
عید قربان و غدیر به همشهریان اصفهانی اظهار 
کرد: از هفته گذشته با تشدید وضعیت کرونا در 
اصفهان برگزاری ویژه برنامه »هر یکشنبه یک 
افتتاح« با تغییر رویکرد به سمت افتتاحیه هایی 
رفت که با حال و هوای رســانه ای و قالب های 

رسانه ای با زحمات اصحاب...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

گـــزارش

تداوم شرایط فعلی وضعیت کادر درمان کاشان را وخیم تر می کند

رئیس شبکه بهداشت و 
درمان کاشان دهقانی با 
اشاره به بستری افراد بدحال در بیمارستان 
شهید بهشتی به سبب ابتلا به ویروس کرونا، 
اظهار داشت: کاشان در وضعیت قرمز قرار 
دارد و بی توجهی مردم بــه پروتکل های 
بهداشتی تنها به وخیم تر شدن اوضاع کمک 

می کند.
مســعود دهقانی ضمن تاکید بر لزوم محدودیت 
فعالیت صنوف با تجمع بالا، گفت: تداوم شرایط 

فعلی وضعیت کاشان را وخیم تر می کند.
رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کاشان 
ضمن تاکید بر فرهنگ سازی  وسازگاری با ویروس 
کرونا افــزود: امیدواریم تا شــهروندان با رعایت 
پروتکل های بهداشــتی و رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی گامی موثر در پیشگیری از شیوع ویروس 
کرونا برداریم و در این مسیر استفاده از ماسک در 
این زمینه نقش بســزایی دارد.  وی با بیان اینکه 
کاشــان در وضعیت قرمز قرار دارد، اظهار داشت: 

به همین دلیل معتقد هستیم که باید تالارها نیز 
تعطیل شــود چراکه در این اماکن نیز مراسم ها 
تجمعی برگزار می شود، اما با وجود این شرایط نیز 
تابع ستاد استانی مبارزه با کرونا هستیم.. رئیس 
دانشگاه علوم پزشگی کاشان گفت:۴۶11۸ نفر 
تاکنون به مراکز  بستری و سرپایی تشخیصی و 
درمانی در دو شهرستان کاشــان و آران و بیدگل 

مراجعه کرده اند و3337بیمار حاد تنفسی تاکنون 
مرخص شــده اند.  دکتر ســید علیرضا مروجی 
افزود:طی ۲۴ ســاعت قبل، ۴ بیمار جدید حاد 
تنفسی بستری شــده اند که همگی اهل کاشان 
می باشند و در مجموع فعلا 7۲ بیمار حاد تنفسی 
بســتری می باشــند که 1۴  نفر آنها در بخش 

مراقبت های ویژه بستری هستند.

اخبار اصفهان
گــــــزارش

مدیر عامل فولاد مبارکه در دیدار با رئیس جمهور مطرح کرد:

تلاش فولاد مبارکه برای تأمین حداکثری نیاز بازار و ثبات قیمت ها

 امروز در پتروشیمی 
و فولاد از خام فروشی 

جدا شده و به ارزش 
افزوده رسیده ایم 
و این امر می تواند 

موجب رونق اشتغال 
و توسعه  صنایع 

پایین دستی شود

حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه، به همراه جمعی از مدیران فولادی کشور، ضمن دیدار با رئیس جمهوری، گزارش مبسوطی از روند تولید و 
دستاوردهای این شرکت در چهارماهه نخست سال »جهش تولید« و تلاش های صورت گرفته در فولاد مبارکه برای تأمین حداکثری نیاز بازار داخل و 

ثبات قیمت ها ارائه کرد.

حجت الاســلام و المســلمین 
دکتــر حســن روحانــی در 
این نشســت که دبیــر انجمن 
تولیدکنندگان فولاد و مدیران 
عامل شرکت های فولاد مبارکه، 
فولاد خوزستان، فولاد خراسان، 
ذوبآهــن اصفهــان، گلگهــر، 
چادرملو و جمعی از فعالان صنایع پتروشیمی 
نیز در آن حضور داشتند، با قدردانی از تلاش 
همه  فعالان در  دو بخش فولاد و پتروشیمی 
اظهار داشــت: محصولات همــه  حلقه های 
زنجیره  فولاد و حتی پتروشــیمی کشور در 
دولت تدبیر و امید، تقریبا دو برابر شده است و 

در این دو بخش از خام فروشی جدا شده ایم.
رئیس جمهــوری تولیدکننــدگان و فعالان 
صنایع پتروشــیمی و فولاد را سربازان خط 
مقدم جبهه  اقتصادی و صادرات کشور دانست 
و گفت: خوداتکایی و دســتاوردهای این دو 
بخش صنعتی کشور تحولی بزرگ در این دو 

عرصه ایجاد کرده است.
حجــت الاســلام و المســلمین روحانی از 
ســرمایه گذاری 1۴ میلیــارد دلاری برای 
پیشبرد گام دوم توسعه در بخش پتروشیمی 
خبر داد و افزود: ۸ میلیــارد دلار هم تاکنون 
برای جهش سوم که در  سال 1۴03 به نتیجه 

می رسد، سرمایه گذاری کرده ایم.
رئیس جمهوری اظهار داشت که این دو بخش 
به موقع ارز خود را برگردانده اند و اگر دولت 
افتخار می کند کــه در برابر آمریکا، تحریم و 
فشار خارجی ایســتاده است، این ایستادگی 
در سایه  کمک و تلاش همه  تولیدکنندگان، 
ســرمایه گذاران و کارآفرینان مخصوصا در 
زنجیره  فولاد و پتروشیمی امکان پذیر شده 

است.
وی بــا بیــان اینکه شــرکت های فــولاد و 
پتروشیمی بار ســنگینی در زمینه  تولید و 
همچنین صادرات غیرنفتــی بر دوش دارند، 
گفت: خوشبختانه محصولات تولیدی ما از نظر 
کیفیت قابل رقابت در بازار جهانی است و اگر 
کیفیت محصول مطلوب نباشد، نمی توانیم 

در بازار با سایر تولیدکنندگان رقابت کنیم.

  زنجیره  تولید محصولات پتروشیمی 
باید تا مصرف نهایی تکمیل شود

دکتر روحانی بر  تکمیل بودن زنجیره  تولید 
تأکید کرد  و گفت: در رونــد تولید محصول 
تا مصــرف نهایی، زنجیره  تولیــد باید کامل 
باشــد. خوشــبختانه امروز در بخش اعظم 
محصولات بخش پتروشیمی و فولاد در کشور 
بی نیاز شده ایم و روی پای خود ایستادهایم و 
خوداتکایی و خودکفایی از دستاوردهای مهم 

این تولیدات ارزشمند در کشور بوده است.
رئیس جمهوری  با اشاره به ضرورت جلوگیری 
از خام فروشــی در محصــولات تولیــدی 
کشــور، گفت: امروز در پتروشــیمی و فولاد 
از خام فروشــی جدا شــده و به ارزش افزوده 
رســیده ایم و این امر می تواند موجب رونق 

اشتغال و توسعه  صنایع پایین دستی شود.
دکتر روحانی دو برابر شــدن میــزان تولید 
محصولات پتروشــیمی و فولادی در هفت 
سال گذشته را نتیجه  اقدامات ارزشمند و هنر 
بزرگ تولیدگران، متخصصان، کارشناسان و 
کارگران کشور برشــمرد و اظهار داشت: این 
افزایش تولید تحول بزرگی در صنایع فولاد و 

پتروشیمی کشور ایجاد کرده است.
رئیس جمهوری افزود: از همه  تولیدکنندگان 
و تلاشگرانی که در شــرایط سخت تحریم و 
فشار اقتصادی دشمن و شیوع ویروس کرونا 
برای توســعه  کشــور و افزایش تولید تلاش 

کردند، سپاسگزارم.
رئیس جمهوری  با بیان اینکه همه  مردم در 
این مدت به سهم خود در مقابل فشار اقتصادی 
دشمن ایستادگی کردهاند، گفت: تولیدگران 
رزمندگانِ این میــدان بودند و صنعت فولاد 
و پتروشــیمی در خط مقدم قرار داشــتند 
 که توانســتیم در مقابل دشــمن ایستادگی

 کنیم.
دکتر روحانی افزود: مردم مطلع باشــند که 
اگر دولت به ایســتادگی در برابــر تحریم و 
فشار خارجی افتخار می کند، این ایستادگی 
منوط به تلاش همه  مردم، تولیدکنندگان، 
متخصصان، کارگران، ســرمایه گــذاران و 

صادرکنندگان است.
رئیس جمهوری با بیان اینکه تلاش و کوشش 
برای توسعه  کشــور و جهش تولید در سال 
جاری و ســال آینده هم ادامه خواهد داشت، 
افزود: با افتتاح طرح های جدید در بخش های 
پتروشــیمی و فولاد طی هفته ها و ماه های 
آینده شاهد روند حرکت بزرگ توسعه  کشور 

و جهش تولید خواهیم بود.
دکتــر روحانی با اشــاره بــه اقدامات خوب 
انجام شــده در دولت در زمینــه  آب افزود: 
رســاندن آب دریا به فلات قاره از برنامه های 
مهم این دولت است که صنعت فولاد در این 

زمینه پیشقدم بوده است.
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه دولت با امید 
به تلاش همه  تولیدگــران، به تعهدات خود 
پایبند است، به مدیران شرکت های تولیدی 
پتروشــیمی و فولادِ حاضر در این نشســت 
توصیه کرد هرجا بیــن منافع بنگاه و مصالح 
کشور دوراهی ایجاد می شود، منافع کشور را 

در اولویت قرار دهند.
دکتر روحانی همچنین خطــاب به مدیران 
شرکت های پتروشیمی و فولاد گفت: در تولید 
محصولات خود نیازمندی های داخلی را به 
گونه ای تأمین کنید که هم علامت نادرست 
به بازار ارز داده نشود و هم بازار داخلی را تحت 

تأثیر قرار ندهد. 

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S
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نکات مثبت و منفی مدیریت را از قهرمانان مارول بیاموزید؛ 

مدیریت به سبک انتقام جویان! 
چندین سال است که ابر قهرمانان دنیای مارول اکثر رکوردهای 

فروش را تصاحب می کنند و این امر بیانگر اهمیت تجاری آنهاست. 
با این حال در شخصیت هریک از آنها ویژگی هایی وجود دارد که 

می تواند حاوی نکات ارزنده ای برای مدیران باشد.
در همین راستا و در ادامه به بررسی پنج مورد خواهیم 

پرداخت. ...
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,189,00010,298,000قدیم

سکه طرح 
10,700,0009,500,000جدید

5,610,0005,200,000نیم سکه

3,310,0003,000,000ربع سکه

1720,0001550,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,643,0004,027,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,071,900929,700 عیار

طلای آب شده 
4,642,0004,029,000نقدی

یک گرم طلای 
241,429,2001,239,600 عیار

سازمان سیما، منظر و فضاى سبز شهرى شهردارى فولادشهر به استناد مصوبه 
شوراى محترم اسلامى شهر در نظر دارد بهره بردارى از موارد زیر را از طریق 
مزایده عمومى و با قیمت پایه کارشناسى به مدت یکسال شمسى به اشخاص واجد 

الشرایط واگذار نماید. 
پیشنهاد دهندگان باید جهت اطلاع از اسناد و شرایط مزایده ها تا آخر وقت ادارى ساعت 

13:30 روز شنبه مورخ 99/06/01 به سازمان مراجعه نمایند. 
آدرس: فولادشهر، انتهاى بلوار آیت االله خامنه اى، پارك پرنیان، جنب شهربازى 

تلفن: 03152631711 و 03152636118 

آگهـى مزایـده

رییس سازمان - حسین ایزدى

شماره صورتجلسه نوع آگهىموضوعردیف
شوراى شهر

مبلغ سپرده شرکت 
در مزایده (ریال)

مبلغ پایه هر 
ماه (ریال)

1

اجاره بها تعــداد 35 
دستگاه پایه بنر عمودى

مزایده 
نوبت اول

بند 3 شماره 233 
99/04/17100/740/000167/900/000 اجاره بها 3 عدد پایه 

بنر بیلبورد افقى
اجاره بها 2 عدد پایه 

چهار وجهى

نوبت اول

آگهـى مزایـده فروش 

مسعود قنبرى - شهردار علویجه

92
68

51
ه: 

اس
شن

نوبت اول

شهردارى علویجه به استناد مجوز شماره 93/ش5 - 96/8/14  شوراى اسلامى شهر علویجه در نظر دارد نسبت به فروش 11 قطعه پلاك زمین مسکونى خود  
واقع  در انتهاى خیابان شهید فهمیده (شرق خوابگاه دانشگاه) را با قیمت پایه کارشناسى و با شرایط ذیل از طریق مزایده عمومى اقدام نماید. 

1- قیمت پایه کارشناسى پلاك هاى مذکور طبق لیست و کروکى پیوست مى باشد. 
2- تضمین شرکت در مزایده: متقاضیان مى بایست معادل 5٪ قیمت پایه هر پلاك زمین را به حساب سپرده شماره 3100001909000 شهردارى نزد بانک ملى علویجه 

واریز یا به صورت ضمانتنامه بانکى تحویل شهردارى گردد که پس از تعیین برنده مزایده مسترد خواهد شد. 
3- زمان آگهى مزایده از تاریخ 99/5/12 لغایت 99/6/5 مى باشد. 

4- کروکى محل دقیق پلاك هاى فوق و جزییات نقشه و مشخصات در دفتر فنى شهردارى موجود و ارائه مى گردد. 
5- شهردارى در قبول یا رد یک یا کلیه پیشنهادات مختار است. 

6- واگذارى موضوع این آگهى به بالاترین قیمت پیشنهادى ارائه شده خواهد بود. 
7- در صورتى که برنده اول شرکت کننده در مزایده ظرف مدت 7 روز حاضر به پرداخت مبلغ پیشنهادى خود نگردد شهردارى ضمن ضبط سپرده ایشان موضوع مزایده 

را به شرکت کننده نفر دوم واگذار و در صورت انصراف ایشان ضمن ضبط سپرده موضوع مزایده به نفر سوم واگذار مى گردد. 
8- پیشنهادات شرکت کنندگان مى بایست به صورت کتبى در پاکت لاك و مهر شده همراه با فیش سپرده مربوطه و تصویر کارت ملى متقاضى و فاقد هر گونه قلم خوردگى 

و مخدوش بودن ارائه گردد. 
9- پیشنهادات مى بایست تا پایان وقت ادارى روز چهارشنبه مورخه 99/6/5 به دبیرخانه شهردارى تحویل گردد.

10- پیشنهادات واصله راس ساعت 15 روز پنجشنبه مورخه 99/6/6 در محل دفتر شهردارى باز و قرائت خواهد شد. 
11- حضور شرکت کنندگان در کمیسیون تعیین برنده آزاد مى باشد و عدم حضور آنها مانع از رسیدگى نخواهد شد.

12- پرداخت کلیه هزینه هاى مربوط به انتقال سند مالکیت به عهده برنده مزایده مى باشد. 
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امیرحسین ستوده فر افزود: از جمله مواردی 
که می تواند به ایــن روند کمک کند، آوردن 

جامعه و به  مشارکت  طلبیدن مردم در بازی است. به بــازی به 
همین منظور »بازبازی« عنوان طرحی بوده که در ایام تابستان 
99 و با حفظ مسائل بهداشتی درباره مقابله با کرونا، این وظیفه 

را به عهده گرفته است.
وی ادامه داد: بازبــازی این امکان را بــه خانواده ها می دهد تا 
بازی های خانوادگی و نشاط  افزا را تجربه کنند؛ یعنی هم آنچه 

سبد تفریح خانوار به آن نیاز دارد را فراهم می کند.
رییس هماهنگی امور مناطق سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری اصفهان با اشاره به نتایج بررســی بودجه خانوار در 
مناطق شهری ایران که در سال 93 از سوی بانک مرکزی منتشر 
شده است، درباره لزوم تفریح در جامعه بیان کرد: بررسی نتایج 
آماری سال های گذشته درباره هزینه های خانوارهای اصفهانی 
در حوزه تفریح و امور فرهنگی نشان می دهد که این بخش سهم 
کوچکی در سبد خانوارهای اصفهانی دارد که فقط 2 درصد از 

کل هزینه های دوازده گانه خانواده ها است.
ســتوده فر درباره روش های اجرایی بازبازی طبق برنامه زمانی 
در مناطق مختلف شــهری گفت: بازبازی به سه روش کلی در 

سطح شهر برگزار می شود؛ روش مربی محور، میدانی و استیج. 
در روش مربی محور، در هر شــیفت کاری بیش از 10 مربی در 
یکی از مکان های عمومی مانند فضاهای سبز با فرم مخصوص 
بازبازی، ســراغ خانواده ها می روند و در صورت تمایل اعضای 
هر خانواده به معرفی یکی از بازی هــای بازبازی می پردازند و با 
هم بازی می کنند. مربیان در روش میدانی، چیزی شبیه تئاتر 
خیابانی و معرکه گیری دارند که این بار بازی ها در ابعاد بزرگ تر 
اجرا می شــود. حتی در یکی از بازی ها خود اشخاص داوطلب 
بازی به عنوان بخشی از ابزار بازی شــناخته می شوند. مثلًا اگر 
بازی تیزباز را انجام می دهند، در روش میدانی به جای استفاده 
از لیوان های رنگی، بازیکنان پوشش رنگی مخصوص بازبازی را 
به تن می کنند و باز به جای اینکه لیوان ها را طبق الگو بچینند، 
خودشــان را طبق الگو کنار یکدیگر هماهنگ می کنند. روش 
استیج نیز که برنامه مفصل تری است و بخش عمده آن با بازی 

می گذرد.
به گفته وی، بسته بازبازی 6 بازی اصلی و 53 سرگرمی فکری و 
جنبشی دارد که برای ایجاد هارمونی بیشتر بین اجزای طرح و نام 

بازبازی، هرکدام از بازی ها در عنوان خود »باز« دارند.
رییــس هماهنگی امور مناطق ســازمان فرهنگــی اجتماعی 

ورزشــی شــهرداری اصفهان تصریح کرد: »تیزباز« شامل 30 
کارت  الگو اســت و با لیوانک های رنگی ساخته می شود. الگوها 
شامل جدول هایی اســت که مربع هایی رنگی دارند. در واقع، 
تیزباز نوع انتزاعی تر بازی دســت چین و کاپوچین است. بازی 
دیگر این مجموعه »بازبین« اســت؛ مجموعه ای از کارت های 
تصویر که مبتنی بر پیدا کردن اشــتراک تصویرها است.از نظر 
روش بازی، بازبین مشابه نمونه های تیزبین در بازار است، با این 
تفاوت که ابعاد آن مربعی است و تصاویر به کار رفته روی کارت ها 
از لحاظ کیفیت بصری و زیبایی شــناختی، چشم نواز و بسیار 
متفاوت با نمونه های موجود هستند. بازی دیگر، »توپ باز« است 
که خود مجموعه ای از چهار بازی توپ  و لیوان اســت. سرعت و 
دقت و تمرکز در آنها نقش اساسی ایفا می کند و بازی جنبشی 

بسته بازبازی است.
ستوده فر افزود: بازی بعدی، »بازنگر« است که شامل دو تصویر 
کلی است. از هر تصویر 25 کارت وجود دارد که هرکدام اختلافی 
جزئی با بقیه کارت های آن تصویر دارد. هدف اصلی بازنگر پیدا 
کردن اختلاف های کارت ها است و بازی مشابه آن در بازار، بازی 
جورواجور است که البته برای بازنگر، روش جدیدی برای بازی  

کردن در نظر گرفتیم که حافظه تصویری را به کار می گیرد.

بازبازی سبد تفریح خانواده ها را پرُ می کند
طرح »بازبازی« ویژه خانواده ها شامل 6 بازی اصلی و 53 سرگرمی فکری و جنبشی با رعایت پروتکل های بهداشتی در مناطق مختلف شهری 
اصفهان در حال برگزاری است. رییس هماهنگی امور مناطق سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان درباره اجرای طرح »بازبازی« 
اظهار داشت: در خانواده هایی که فضای بازی گروهی در آنها بیشتر فراهم  است و افراد خانواده در کنار هم بازی می کنند، امکان اینکه اعضا از 

قالب های سخت و دست وپاگیری که محیط برایشان ساخته، رها شوند و خودشان باشند بیشتر فراهم است.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
...  سیاسی بوده  نه اقتصادی! اما 
دوباره بعد از مدتــی ایران به این 
  FATF  لیست اضافه شد.  البته
تنها نهادی نیست که توان کشورها 
برای مبارزه با پولشویی را بررسی 

می کند. 
»مؤسســه حکمرانی بــازل« در 
سوییس هم سالانه شاخصی در 
این باره منتشــر می کند که در 
آن، به جای لیست سیاه و سفید، 
کشورها از لحاظ خطر پولشویی و 
تأمین مالی تروریسم رتبه بندی 
می شوند. ولی این نهاد تنها 125 
کشور را در فهرســتش ارزیابی 

کرده و ایران جزو آن ها نیست. 
گرتا فنِِر مدیر مؤسسه بازل در این 
باره گفته  دلیل غیبت ایران، نبود 

اطلاعات لازم برای ارزیابی است.
مدتــی پــس از امضــای برجام 
این ســازمان از ایران خواست تا 
هرچه ســریعتر شــرایط را برای 
پیوســت به آنها محیــا و قبول 
کنند اما مسئولین کشور با دلایل 
 مختلف این تصمیــم را به صلاح

 ندانستند. 
پــس از فرمــان دونالــد ترامپ 
برای خــروج از برجــام و اعمال 
تحریم هــای ثانویــه آمریــکا، 
دسترسی ایران به سیستم بانکی 
غرب از قبل هم محدودتر شــد 
و بانک هــای کشــورهایی نظیر 
چین جــای آن را گرفتنــد. اما 
آمریکایی ها و غربی ها به این هم 
بســنده نکرده و هر روز عرصه را 

تنگ تر می کنند.
طبــق تصمیــم جدیــد وزارت 
دارایی کانــادا، هر تراکنشــی با 
مبدا، مقصد یا ارتبــاط با ایران، 
صرف نظر از مقدار آن تراکنشی 
پرریســک ارزیابی خواهد شد. از 
این پس بانک ها، شرکت های ارائه 
دهنده خدمات مالی، بانک های 
خارجی و شرکت های ارائه دهنده 
خدمات کارت های اعتباری باید 
ضمن شناسایی هویت مشتریان 
ایرانــی )حقیقــی و حقوقــی( 
نســبت به ریسک پولشــویی و 
تامین مالی تروریســم مطمئن 
شوند. البته این دستور به معنی 
 ممنوعیت انجام این تراکنش ها

 نیست. 
در چند ســال گذشــته کانادا به 
یکی از مهم ترین کشورهای مبدا 
ایرانیان مهاجر تبدیل شده است 
و طبق آمار هم اکنون 400 هزار 

ایرانی در آن زندگی می کنند. 
البته جالب اســت که مختلصین 
ایرانــی هــم مقصد آخرشــان 
همیشــه کانادا بوده است البته 
قبــل از جهنــم!  پیشــتر نیز با 
توجــه بــه تحریم هــای اعمال 
شده توســط آمریکا، ایرانی ها با 
طیف وســیعی از مشکلات برای 
 انجام امــور مالی خــود مواجه 

بوده اند.
با این حال طبق گفته این مرکز  
کانادایی، این دستورالعمل شامل 
تمامی اشخاص ایرانی ) حقیقی 
و حقوقی( می شــود و استثنایی 
برای گروه هایی که دارای اصالت 
یا ارتبــاط ایرانی باشــند ) نظیر 
دانشــجویان ایرانــی در کانادا، 
اشخاص دارای اقامت دایم کانادا 
و بســتگان آن ها( در نظر گرفته 

نخواهد شد.
 هر چند این تصمیمات می تواند 
مشــکلات فراوانی برای ایرانی ها 
به خصــوص مهاجرینــی که به 
امید رفاه بیشــتر به این کشــور 
پناه آورده اند  به وجــود آورد اما 
امید اســت طبــق قوانین گفته 
شــده با همه افراد برخورد شود 
و اختــلاس گران ایرانــی ، دیگر 
نتوانند به کانــادا مهاجرت کنند 
 و مستقیم بلیطی به مقصد جهنم 

بگیرند!
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ذخیره سازی مزارع پرورش ماهیان خاویاری در استان
مدیر امور شیلات و آبزیان جهادکشاورزی استان اصفهان گفت: سال گذشته میزان چهار تن ماهی خاویاری 

در استان اصفهان تولید شد.
 محمدرضا عباسی مدیر امور شیلات و آبزیان جهادکشــاورزی استان اصفهان گفت: با هماهنگی دفتر 
بازسازی و حفاظت از ذخایر ژنتیکی سازمان شیلات ایران مبنی بر تعیین سهمیه 1500 قطعه بچه ماهی 

خاویاری از گونه فیل ماهی و تحویل از استان گیلان، این تعداد ماهی مذکور به استان اصفهان انتقال و به مراکز 
فعال پرورش ماهیان خاویاری انتقال داده شد.

 او ادامه داد: اگرچه پرورش ماهی خاویاری در استان شــرایط خاص و ویژه ای را می طلبد و نیاز به سرمایه گذاری 
بلندمدت و مدیریت مطلوب دارد و دانش فنی این گونه مراکز از اصول کار می باشد، با ذخیره سازی هرساله، به طور میانگین 

هر دو و نیم تا سه سال تولید گوشت و از حدود هشت سال به بالا امکان استحصال خاویار فراهم می گردد.
 عباسی گفت: در سال گذشته میزان چهار تن ماهی خاویاری در استان اصفهان تولید شد و برای دومین سال استحصال خاویار از یکی از مولدین 
این مراکز به میزان حدود پنج کیلوگرم انجام پذیرفت. امید است که به یاری خدا و با ذخیره سازی انجام شده این تولیدات با ارزش خاویار ادامه 

داشته باشد. 

مرکز امنیت اینترنت اشیا در دانشگاه اصفهان تاسیس می شود
 رییس دانشکده مهندسی کامپیوتر دانشگاه اصفهان از موافقت سازمان فناوری اطلاعات ایران برای تاسیس 

مرکز تخصصی آپا )آگاهی رسانی، پشتیبانی، امداد( در بخش امنیت اینترنت اشیا در این دانشگاه خبر داد.
اینترنت اشیا )IoT (، فناوری پیشرفته ای است که در آن برای هر موجودی )انسان، حیوان و یا اشیا( قابلیت 
ارسال داده از طریق شبکه های ارتباطی، اعم از اینترنت یا انواع دیگر فراهم می شود؛ از کاربردهای اینترنت 

اشیا می توان به شهر هوشمند، سامانه هوشمند مدیریت حمل و نقل، خانه های هوشمند، مدیریت انرژی، 
مدیریت بحران و سلامت الکترونیک اشاره کرد. بهروز ترک لادانی اظهارداشت: با کسب موافقت سازمان فناوری 

اطلاعات ایران برای مرکز تخصصی آپا در بخش امنیت اینترنت اشیا، اقدام های لازم برای راه اندازی آن در دانشگاه 
اصفهان انجام می شود و امید است بزودی شاهد بهره برداری از آن باشیم. وی با بیان اینکه پیش از این در هر استان فقط به 

یک مرکز آپا مجوز فعالیت داده میشد، افزود: در سال های گذشته مرکز تخصصی آپا در دانشگاه صنعتی اصفهان راه اندازی شده بود اما با 
تغییر برخی از دستورالعمل ها  با راه اندازی دومین مرکز تخصصی آپا در استان اصفهان موافقت شد. عضو هیات علمی دانشگاه اصفهان به جایگاه 
اینترنت اشیا در عصر جدید اشاره و تاکید کرد: اینترنت اشیا، مجموعه وسیعی از فناوری های روز از حسگرها و کنشگرها تا پلتفرم های )سکو( 

نرم افزاری و تحلیل دیتاست که طیف گسترده ای از محصولات را پوشش می دهد .

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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در طول سه سال 
گذشته اعتباری بالغ 

بر چهار میلیارد و 
۹05 میلیون تومان در 
سطح شهرستان ویژه 

شهر های نطنز، بادرود، 
خالدآباد، طرق رود و 

روستای تاریخی ابیانه 
و روستا های تابعه 

شهرستان اختصاص 
یافته است

میــراث  مدیــرکل 
فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی استان 
اصفهان افزود: با توجه 
به ظرفیت هــای زیاد 
ایــن روســتا از منظر 
گردشگری و همچنین 
معرفی آن به مــردم جهان، تلاش ها 
به منظور ثبت جهانی این روستا آغاز 
شده و این اداره کل نیز این مهم را در 

دستور کار خود قرار داده است.
او تأکید کرد: به منظور تسریع در این 
امر می بایست هر چه ســریع تر زیر 
ســاخت های مورد نیاز تأمین شود و 
موانع موجود بر ســر راه ثبت جهانی 
این روســتای تاریخی نیز رفع شود، 
که این مهم، همــت و تلاش بی وقفه 
مســئولان و دوســتداران میــراث 

فرهنگی منطقه را می طلبد.
الهیــاری تصریح کرد: شهرســتان 
نطنز، یکی از شهرستان های پیشرو 
و فعال در زمینه میــراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی در استان 
است، به نحوی که با تلاش های انجام 
شــده، امکانات و زیرســاخت های 
گردشــگری در این شهرســتان از 
افزایش چشمگیری برخوردار بوده، 
لذا به طور مثال، در چند سال گذشته 
شاهد افزایش تخت از 430 تخت به 
یک هزار و 200 تخت در شهرستان 

به منظور اقامت گردشگران، بوده ایم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان اصفهان گفت: 
با توجه به موقعیت ویژه این شهرستان 
و همچنین روستای ابیانه در استان، 
به منظــور رفع موانع و مشــکلات و 
همچنین ایجاد زیرساخت های لازم 
برای ثبت جهانی روســتای تاریخی 

ابیانه، کارگروهی با حضور استاندار یا 
معاونت عمرانی استانداری و مدیران 
کل اســتان به منظور بررسی و رفع 
موانع مذکــور و پیگیــری مصوبات 

تشکیل می شود.
حسین یزدان مهر مدیر پایگاه میراث 
فرهنگــی ابیانه گفت: در طول ســه 
سال گذشــته اعتباری بالغ بر چهار 
میلیــارد و 905 میلیــون تومان در 
ســطح شهرســتان ویژه شهر های 
نطنز، بادرود، خالدآبــاد، طرق رود و 
روستای تاریخی ابیانه و روستا های 
تابعه شهرستان اختصاص یافته است، 
که این اعتبارات در راســتای حفظ، 
احیا و مرمت اماکن تاریخی، فرهنگی 
و مذهبــی، ایجاد زیرســاخت های 

گردشــگری و آمــوزش و ترویــج 
صنایع دســتی اختصاص یافته که از 
نظر میزان اختصاص در سطح استان، 

رتبه سوم را دارد.
رئیــس اداره میــراث فرهنگــی، 
گردشگری و صنایع دستی شهرستان 
نطنز و مدیر پایــگاه میراث فرهنگی 
ابیانه افزود: با توجه به پیگیری های 
چند ســاله پایگاه میــراث فرهنگی 
ابیانــه و اداره کل میــراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی استان و 
وزارتخانه متبوع، امید است انتظارات 
دوســتداران میراث فرهنگی منطقه 
و مردم محلی، نسبت به قرارگرفتن 
روســتای ابیانه در فهرســت میراث 

جهانی هرچه زودتر محقق شود.

مدیرکل میراث فرهنگی اصفهان خبر داد؛  

ابیانه در یک قدمی ثبت جهانی
مدیرکل میراث فرهنگی اصفهان گفت: با توجه به ظرفیت های 
زیاد این روستا تلاش ها به منظور ثبت جهانی روستای ابیانه 

آغاز شده است.
فریدون الهیــاری مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان اصفهان اظهار داشت: روستای تاریخی 
ابیانه، یکی از مراکز مهم شهرســتان نطنز به منظور جذب 

گردشگران خارجی و داخلی در منطقه است.

      با توجه به ظرفیت های زیاد این روستا از منظر گردشگری و همچنین معرفی آن به مردم جهان، تلاش ها به منظور ثبت جهانی این روستا آغاز شده و این اداره کل نیز این 
مهم را در دستور کار خود قرار داده است

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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تقاضای خرید لبنیات
 در پی افزایش قیمت کاهش یافته است

رئیس اتحادیه صنف فروشندگان لبنیات اصفهان گفت: مشکلی 
در حوزه عرضه لبنیات به بازار وجود ندارد و فرآورده های لبنی به 
وفور در واحدهای صنفی فروشنده لبنیات بازار یافت می شود، اما 
افزایش قیمت لبنیات در هفته اخیر، تقاضای عمومی برای خرید 

آن کاهش پیدا کرده است.

محمدرضا امین الرعایائی  با اشاره به افزایش قیمت لبنیات صنعتی و سنتی در 
هفته گذشته، اظهار کرد: قیمت محصولات و فرآورده های لبنی شرکت های 
صنعتی و بزرگ تولید کننده لبنیات همچون پگاه و کاله افزایش 22 تا 2۷ 

درصدی را در بازه زمانی هفته گذشته تجربه کرده است.
وی افزود: محصولات و فرآورده های لبنی تولید شده در شرکت های سنتی و 
کوچک تولیدکننده لبنیات، افزایش قیمت نداشته و هم اکنون قیمت ماست 
یک کیلو و ۸00 گرمی با 2.۷ درصد چربی بر اســاس هماهنگی با بازرسی 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان هشت هزار و ۸00 تومان به فروش 

می رسد.
رئیس اتحادیه صنف فروشندگان لبنیات اصفهان با بیان اینکه بررسی تخلف 
و مقابله با شرکت های صنعتی تولید کننده لبنیات در حوزه وظایف اتحادیه 
صنف فروشندگان لبنیات نیست، تصریح کرد: خوشبختانه تا کنون تخلفی در 
حوزه افزایش قیمت لبنیات و فرآورده های لبنی تولید شده در واحدهای سنتی 
گزارش نشده است. امین الرعایائی اضافه کرد: عوامل نظارتی سازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان اصفهان به صورت مداوم از واحدهای صنفی فروشنده 
لبنیات در سطح استان بازرسی کرده و بر آن ها نظارت می کند و مقابله با تخلف 
شرکت های صنعتی تولیدکننده لبنیات در حوزه وظایف سازمان صمت است.

وی ادامه داد: خوشبختانه مشکلی در حوزه عرضه لبنیات به بازار وجود ندارد 
و فرآورده های لبنی به وفور در واحدهای صنفی فروشنده لبنیات بازار یافت 
می شود، اما افزایش قیمت لبنیات در هفته اخیر، تقاضای عمومی برای خرید 

آن کاهش پیدا کرده است.
رئیس اتحادیه صنف فروشــندگان لبنیات اصفهان با اشاره به لزوم اجرای 
پروتکل های بهداشتی در واحدهای صنفی این اتحادیه، خاطر نشان کرد: 
به همه واحدهای صنفی اتحادیه توصیه کرده ایم ضمن استفاده از ماسک و 
دستکش یکبار مصرف برای پیشگیری از شیوع ویروس کرونا از ورود و تجمع 

افراد در مغازه شان جلوگیری کنند.

استاندار : 

نحوه بازگشایی مدارس اصفهان اطلاع 
رسانی می شود

 استاندار اصفهان با تاکید بر ضرورت حفظ آرامش خانواده ها، 
گفت: نحوه بازگشایی مدارس استان به طور قطع با توجه به تمامی 

جوانب بررسی و اطلاع رسانی می شود.
عباس رضایی در حاشــیه حضور ویدئو کنفرانسی در جلسه ستاد ملی 
مدیریت بیماری کرونا با اشاره به فعالیت های مدارس در سال تحصیلی 
جاری اظهارداشت: برنامه ریزی بسیار خوبی برای آغاز سال تحصیلی در 
سطح ملی و استانی صورت گرفته و مجموعه مدیریت استان و آموزش 

و پرورش برای وضعیت و طرح های مختلف این مهم آمادگی لازم دارند.
استاندار اصفهان به برگزاری جلسه شــورای آموزش و پرورش در هفته 
گذشته اشــاره کرد و افزود: مردم اخبار دقیق و شفاف مربوط به فعالیت 

مدارس را از رسانه ملی و رسانه های استان دنبال کنند.
وی با بیان اینکه سال تحصیلی از 15 شهریور آغاز می شود، تصریح کرد: با 
توجه به اینکه دستورالعمل های بازگشایی مستلزم بررسی وضعیت دقیق 
ابتلای استان به بیماری است، به طور قطع در زمان مقتضی اطلاع رسانی  
شفاف انجام خواهد شد و لازم است شهروندان و هم استانی ها از توجه به 

شایعات پرهیز کنند.

گــــزارش

گــــزارش

عمارت عالی قاپو
 در زمان جنگ جهانی اول

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

شهردار اصفهان خبرداد: 

سفر معاون اول رئیس جمهور به اصفهان برای افتتاح پروژه های عمرانی 
شهردار اصفهان گفت: عملیات عمرانی یک بخش 
دیگر از چهارمین حلقه ترافیکی شهر اصفهان امروز 

در منطقه 15 آغاز می شود. 

به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، قدرت اله نوروزی در ارتباط 
زنده رادیویی با برنامه »سلام اصفهان« با تبریک عید قربان و غدیر به همشهریان 
اصفهانی اظهار کرد: از هفته گذشته با تشدید وضعیت کرونا در اصفهان برگزاری 
ویژه برنامه »هر یکشنبه یک افتتاح« با تغییر رویکرد به سمت افتتاحیه هایی رفت 
که با حال و هوای رسانه ای و قالب های رسانه ای با زحمات اصحاب رسانه انجام 
می شود. برنامه این هفته »هر یکشنبه، یک افتتاح« در منطقه 15 هم به صورت 

آنلاین خواهد بود.   
وی ادامه داد: هفته قبل در این فضا خدمات الکترونیک پرداخت کرایه تاکســی 
)اصکیف( در هزار تاکسی اصفهان آغاز شد. این هفته در منطقه 15 بوستان زیبای 
الهیه تقدیم مردم می شود. پیام ها و تماس های زیادی از مردم منطقه 15 داشتیم 
که درخواست ایجاد بوســتان و پارک برای تفریح مردم و کودکان داشتند که این 
بوستان در مسیر این خواسته های به حق مردم افتتاح می شود. این افتتاحیه به 

صورت آنلاین خواهد بود.   
شهردار اصفهان تصریح کرد: از مردم می خواهم تا زمانی که شیوع کرونا ادامه دارد، 
با رعایت دستورالعمل های بهداشتی و فاصله گذاری از این بوستان و بوستان های 

شهر استفاده کنند.   
وی افزود: پل زیرگذر قهجاورستان یکی از پروژه های مهم در منطقه 15 است که 
بخشی از حلقه حفاظتی شهر یا همان رینگ چهارم به شمار می آید که عملیات 

اجرایی این پل هم این هفته آغاز می شود.  
نوروزی اظهار کرد: طرح های این هفته در منطقه 15 شهر اصفهان، با بودجه ای در 

حدود 60 میلیارد تومان افتتاح یا عملیات اجرایی آن آغاز می شود. 
وی افزود: شهرداری دور از دید مستقیم مردم در اطراف شهر با بودجه های سنگین 
و در شرایط سخت اقتصادی در حال احداث چهارمین حلقه ترافیکی شهر است و 

این حلقه از چند منطقه شهری عبور می کند و مردم بهره می برند.
شــهردار اصفهان ادامه داد: احداث این حلقه باعث کاهــش بار ترافیکی، کاهش 

آلودگی هوا و کاهش تصادف های منجر به فوت در مرکز شهر می شود. 
وی افزود: در هفته آینده اگر هماهنگی ها کامل شــود با حضور معاون اول رئیس 

جمهور شاهد افتتاح پروژه هایی بزرگ در سطح شهر اصفهان خواهیم بود.    

اخبار اصفهان
خـــبــــر
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جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

گیاه خــواران و وگان ها، 
گوشت در ســبد غذایی 
خود ندارند. بدیهی است 
ایــن دســته رژیم های 
غذایی برای همه مناسب 
نیست و فواید و مضراتی 
نیــز دارد؛ امــا موضوع 
این گزارش تنها درباره ترک گوشــت  
قرمز اســت. فرقی نمی کند شما برای 
محافظت از محیط زیست و حیوانات، 
گوشــت قرمز را ترک کردید یا برای 
سلامت بدن خود گوشــت قرمز را از 
سبد غذایی خارج کردید، مواردی که 
در ادامه می خوانید اتفاقاتی هســتند 
که در بدن شــما با نخوردن گوشــت 

قرمز میافتند.
۱. کاهش وزن

گوشت قرمز تشکیل شده از پروتئین 
و چربی اســت که یکی از مواد غذایی 
پر کالری نیز به شــمار می رود. اگر در 
گذشــته عادت به مصرف مقدار زیاد 
گوشت قرمز داشتید با ترک آن، شاهد 

کاهش وزن خود خواهید بود.
۲. اسیدیته کمتر

بدن سالم نیازمند ســطح معتدلی از 
اســید و باز )pH( در خون اســت. به 
عقیده دانشمندان بسیاری از غذاهای 
ما اسیدی هســتند که گوشت قرمز 
از جمله مهم ترین این غذاهاســت و 
ســهم بزرگی برای برهم زدن سطح 
متعادل بدن ما دارد. با ترک گوشــت 
قرمز می توانید تعادل از دست رفته را 

به بدن خود بازگردانید.
3. نفَخ کمتر

نفخ یا باد کردن شکم یکی از مشکلاتی 
اســت که با ترک گوشــت قزمر حل 
می شــود. رفع نفخ در بدن ما منجر به 
احساس سبکی بیشــتر می شود و ما 
دردهای شــکمی و روده ای کمتری 

خواهیم داشت.
۴. شفافیت پوست

داشتن پوستی شــفاف به استفاده از 

کرم های گوناگــون ربطی ندارد؛ بلکه 
از درون بدن این اتفاق میافتد. در این 
مدت برای پاکسازی بیشــتر، میوه و 
سبزیجات بخورید تا رادیکال های آزاد 

بدن از بین بروند.
۵. کاهش کلسترول خون

ترک گوشــت قرمز به معنای چربی 
کمتر در بدن است که موجب می شود 
کلســترول )چربی بد خون( به شدت 
کاهــش یابد. کلســترول بالای خون 
موجــب مشــکلات قلبــی و عروقی 

بسیاری در بدن می شود.
۶. کاهش احتمال سرطان

کاهش ابتلا به بیماری ســرطان روده 
بزرگ و کوچک یکی دیگــر از فواید 
نخوردن گوشت قرمز است. به خصوص 
اگر در خانواده خود ســابقه س چنان 

بیماری هایی را دارید.
۷. کاهش احتمــال بیماری های 

جدی
با ترک گوشــت قرمز مــا درصد بروز 
بســیاری از بیماری هایی که به علت 
اسید اوریک و کلسترول خون یا چاقی، 

به وجود می آیند را کاهش می دهیم.
۸. داشتن انرژی بالاتر

کلســترول بالای خون ما را کســل و 
خسته می کند. گاهی هم بیشتر اوقات 
احساس ســنگینی می کنیم. با حذف 
گوشت قرمز از لیست غذایمان انرژی 
ما بهتر به حالت اکتیــو در می آیند و 

متابولیسم بدن بالا می رود.
۹. کمک به حفظ محیط زیست

اگر ما روزانه ۱۰۰ گرم گوشت مصرف 

کنیم در سال می شود حدود 4۰ کیلو 
که تقریبا معادل یک گوسفند متوسط 
است. این نرخ مصرف، جدایی از مصرف 
گوشت سفید و گوشت گوساله است. 
اگر ما بتوانیم کنترلی بر روی مصرف 
خود از گوشــت حیوانی داشته باشیم 
می توانیم به حیــات موجودات دیگر 
و روند چرخه طبیعی محیط زیســت 

کمک کنیم.
۱0. استفاده از جایگزین

بهتر است وقتی از خوردن گوشت قرمز 
امنتاع می کنید، از قرص های ویتامین 
گروه ب و آهن غافل نشوید. توجه کنید 
که ممکن است شــما وقتی از گوشت 
قرمز هم اســتفاده می کنید باز به این 

مکمل ها نیاز پیدا کنید.

اگر گوشت قرمز نخوریم، این ۱۰ اتفاق برایمان می افتد
رژیم ترک گوشت قرمز فواید بسیاری برای بدن و 

محیط اطراف دارند. از حفظ محیط زیست گرفته تا 

سلامت بدن و افزایش کیفیت زندگی.

ترک گوشت قرمز به 
معنای چربی کمتر در 
بدن است که موجب 

می شود کلسترول 
)چربی بد خون( به 
شدت کاهش یابد. 

معاون کل وزارت بهداشت عنوان کرد؛

طوفان کرونا در چه صورت فروکش می کند
معاون کل وزارت بهداشت، شرط فروکش طوفان کرونا را، استفاده حداقل ۹۵ درصد مردم از 

ماسک به همراه رعایت پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی دانست.
 ایرج حریرچی، گفــت: برای کاهش بیمــاری باید ۹۵ درصــد مردم ماســک بزنند و دیگر 
دستورالعمل های بهداشتی مثل شستن مکرر دست ها و فاصله گذاری اجتماعی را رعایت کنند.

وی افزود: اگر ۸۰ درصد ماسک بزنند کف مطلوب است و اگر ۹۵ درصد ماسک بزنند مطلوب است، 
اما حالا اگر ۷۰ درصد ماسک بزنند آمارهای علمی نشان می دهد که هیج فایده ای نخواهد داشت و بیماری 

کاهش نخواهد یافت و آن ۳۰ درصدی که ماسک نمی زنند تمام زحمات آن ۷۰ درصد را بر باد می دهند و تازه ممکن است باعث 
بی اعتمادی به رعایت پروتکل ماسک زدن شوند و آنهایی که ماســک زدند این سوال برایشان پیش بیاید که این همه ماسک 

زدیم و اتفاقی نیفتاد.
حریرچی، زدن ماسک را شرط لازم اما ناکافی دانست و گفت: اگر ۹۵ درصد مردم ماسک بزنند 4 تا ۶ هفته بعد آثار مثبت آن 

را خواهیم دید.

سخنگوی سازمان انتقال خون عنوان کرد؛

وضعیت پلاسمای اهدایی بهبود یافتگان کرونا در کشور
سخنگوی سازمان انتقال خون ایران، در مورد وضعیت پلاســمای اهدایی بهبود یافتگان کرونا، 

توضیحاتی ارائه داد.
 بشیر حاجی بیگی، گفت: طی چهار ماه اول ســال جاری، تعداد 4۵۶۶ نفر از بهبود یافتگان کرونا 

جهت اهدای پلاسما به مراکز انتقال خون کشــور مراجعه کرده اند و حدود ۳۵۹۵ واحد پلاسما اهدا 
شده است.وی با اعلام اینکه بیشترین میزان مراجعه در استان های تهران، خوزستان، کرمانشاه، خراسان 

رضوی و اصفهان بوده اســت، ادامه داد: افرادی که از بیماری کرونا بهبود پیدا کرده اند و ۲۸ روز از زمان بهبودی شان گذشته 
است، می توانند جهت اهدای پلاسما برای درمان بیماران به مراکز انتقال خون مراجعه کنند.

حاجی بیگی در رابطه با کمبود پلاسما نیز گفت: پلاسما به دو شکل »رندوم« و »هایپر ایمیون« وجود دارد که پلاسمای نوع دوم تنها 
در بیماران بهبود یافته از کرونا یافت می شود. با توجه به بالا رفتن میزان مصرف این پلاسما و درخواست مکرر پزشکان برای دریافت 

پلاسما، همچنان نیاز به اهدا کنندگان بیشتری داریم.

سلامت نیوز
گزارش

ISFAHAN
N E W S

استخدام کارمند پذیرش خانم در یک 
مجموعه پزشکی در اصفهان

bonyantavan.jam2016@gmail.com

استخدام مدیر تولید و مدیر منابع 
انسانی در اصفهان
hr@shafigh.com

استخدام کارمند اداری بخش بازرگانی 
خانم در اصفهان

واتساپ ۰۹۱۳4۰۶۶4۲۱

استخدام کارگر انبار و موزع در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
تلفن ۰۳۱4۵۸۳۸۹۶۵

استخدام کارشناس خدمات پس از 
فروش در  مجموعه آقای فرش
Cmo.es@iranmrcarpet.com

استخدام تکنسین فنی خدمات پس 
ازفروش ،نصب،راه اندازی در گروه 

صنعتی فرد ایران
فاکس ۰۲۱۸۸۸4۶۶۶۲

استخدام کارشناس منابع انسانی 
و کارشناس کنترل کیفیت در گروه 

صنعتی پویا
hrmpooyagroup@yahoo.com

استخدام کارشناس منابع انسانی و 
کارشناس کنترل کیفیت

hrmpooyagroup@yahoo.com

استخدام حسابدار آقا در یک شرکت 
معتبر در اصفهان

موبایل ۰۹۳۰۸۵۵4۷۰۹

استخدام مدرس برنامه نویسی و 
نرم افزارهای تخصصی د وب سایت 

هوشمندان
hoshmandan.com@gmail.com

استخدام بازاریاب حضوری - تلفنی 
در شرکت پادراتوس نصف جهان

تلفن ۰۳۱۳4۵۸۷۱۶۳

استخدام سرپرست اداری و راننده 
خودرو سنگین در اصفهان

job4116@gmail.com

استخدام کارشناس فروش حضوری 
آقا با مزایا در شرکت توسعه مهندسی 

بازارگستران آتی
موبایل ۰۹۰۳۳۱44۹۳۵

استخدام  در شرکت بین المللی 
سحر آب صنعت در اصفهان

تلگرام ۰۹۱۰۳۷۷۱۳۰۱

استخدام مهندس صنایع و مسئول 
دفتر مدیر عامل در اصفهان
واتساپ ۰۹۱۳4۷44۲۵۲

استخدام انباردار، راننده لیفتراک، 
کارگر ساده و کارمند اداری

موبایل ۰۹۱۳۱۶۶۹۸۰۶

گزارش

ت  ا ر مقر
ستاد ملی مقابله با کرونا تا زمانی که وزارت بهداشت به 

مردم اعلام کند که واکسن قابل قبول در دسترس هست و شرایط تغییر کرده است، همچنان به قوت 
خود باقی است.

 حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز شــنبه در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا با بیان اینکه 
مقررات ستاد برای همه لازم الاجرا است، تصریح کرد که باید تا فرا رسیدن زمانی که واکسن قابل قبول 

در دسترس قرار گیرد، اقدامات سختگیرانه ادامه یابد.
رئیس جمهور از مردم به خاطر همکاری با ستاد ملی کرونا در اجرای پروتکل های بهداشتی برای حفظ 

ســلامت خود قدردانی کرد و گفت: آمارها و گزارش های ارائه شده در جلسه امروز 
از وضعیت اســتان ها امیدوارکننده بود و حکایت از این داشت که حدود ۱۰ استان 
کشور که هفته های قبل در شرایط سخت بودند امروز از پیک بیماری عبور کرده اند 

و ان شاءالله با مراعات بیشتر در روزهای آینده به نقطه ثبات و آرامش خواهند رسید.
روحانی افزود: تا امروز هر استانی که وارد یک دوره پیک بیماری شده و مشکلات را پشت 
سر گذاشته شاهد پیک دوم در آن استان نبوده ایم روندی که امروز مردم در رعایت اصول 
بهداشتی سپری می کنند اگر به همین شکل ادامه یابد حتما در هفته های آینده خبرهای 
خوشی را شاهد خواهیم بود و آمارها همچنین حکایت از مراعات اصول و پروتکل های 
بهداشتی در ادارات، بانک ها و مراکز پرتجمع دارد. البته عده  کمی هم رعایت نمی کنند و 

حتما نیازمند آن هستیم با کسی که تخلف می کند برخورد کنیم.
رئیس جمهور ادامه داد: برای ماه محرم و عزاداری ها در این ماه نیز مقرراتی وضع شده 
که تا هفته آینده قطعی، تصویب و ابلاغ خواهد شد. مسوولین هیات ها و تکایا باید در این 
زمینه مسوولیت بپذیرند و اگر کسی در هیات های عزاداری اصول بهداشتی را رعایت نکرد 

مسوولین هیات ها باید با او برخورد کنند.
وی با تاکید بر اینکه راهبرد ما در مورد این ویروس تغییر نکرده و همان راهبرد قبلی است، گفت: آموزش 
و توضیح دادن به مردم در مورد این ویروس همچنان به عنوان یک اصل باید در دستور کار ما باشد و مردم 
نیز باید رعایت اصول بهداشتی را بر همه چیز مقدم بدانند و الزام در استفاده از ماسک و پرهیز از تجمعات 
و رعایت فاصله گذاری همچنان ضروری و لازم است. اجتماعات تحت هر عنوان همچنان ممنوع است 

تا شرایط بهبود یابد.

روحانی با تاکید بر اینکه با فرد متخلف از رعایت اصول بهداشتی حتما باید برخورد شود، گفت: اگر فردی 
پروتکل ها و اصول بهداشتی را رعایت نکرد باید تنبیه شود تمام افراد متخلف باید شناسایی و با آنها برخورد 

صورت گیرد و این برخوردها حتما باید اعلام شود تا مردم در جریان قرار گیرند.
رئیس جمهور افزود: ادامه انجام تست و شناسایی افراد مبتلا راه مقابله با این بیماری است و باید بدانیم چه 
کسی حامل و ناقل ویروس است تا بعد از شناسایی افراد آلوده، او را از جامعه جدا کنیم و به عنوان وظیفه 

دوم همه افرادی که در تماس با فرد مبتلا بودند را شناسایی و از جامعه جدا کنیم.
روحانی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه سرعت انتشار ویروس در برخی از استانها بالا بوده 
است، گفت: به استان ها اختیارات لازم داده  شده است که در ستادهای استانی برای کنترل و مهار ویروس 
تصمیمات لازم را اتخاذ کنند.رئیس جمهور با بیان اینکه اعلام وضعیت سفید، هشدار یا قرمز در مناطق 
مختلف به موضوعات گوناگون از جمله امکانات استانها بستگی دارد، گفت: در این زمینه شرایط استان ها 

از جمله نیروی انسانی و کادر درمان و امکانات آن استان مورد توجه است.
روحانی تقویت بخش سلامت را یکی از مسائل مهم مورد تاکید عنوان کرد و گفت: افزایش تخت های 
بیمارســتانی و تامین لوازم و تجهیزات مورد نیاز، تقویت کادر درمان و پرستاری با استخدام نیروهای 
جدید همچنان اولویت ما در مقابله با ویروس کروناست و در همین رابطه تا پایان امسال حدود ۸هزار 
تخت جدید به بیمارستان ها اضافه خواهد شد.رئیس جمهور در ادامه سخنان خود با قدردانی از سخنان 
حکیمانه و مجتهدانه روز گذشته رهبر معظم انقلاب گفت: نکته بسیار مهم سخنان ایشان این بود که 
مرجع و مرجعیت نهایی که متولی امر سلامت جامعه در شرایط فعلی است، منحصرا ستاد ملی کروناست.

روحانی افزود: ان شاءالله محرم امسال عزاداری شکوهمند با رعایت همه جوانب امر و پروتکل ها را داشته 
باشیم و نکته مهم اشاره شده از سوی مقام رهبری در این رابطه فصل الخطاب بود.

روحانی: کلام رهبر انقلاب فصل الخطاب بود

هر خانه یک حسینیه باشد
عضو کمیته علمی ســتاد مبارزه با کرونا 
با بیان اینکه مســوولیت اجتماعی مان 
در این شرایط ایجاب می کند که به فکر 
جان خودمــان و هموطنانمان باشــیم، 
گفت: در شرایط کنونی بدترین چیز که 
می تواند منجر به افزایش بیشتر بیماری 
کووید_۱۹ شــود، تجمع اســت آن هم 
درمحیط سرپوشیده.   دکتر مینو محرز با 
اشاره به مسوولیت اجتماعی مردم در برابر 
عدم انتشار گســترده تر ویروس کرونا در 
عزاداری های ماه محرم، گفت: باید توجه 
کرد که قدرت سرایت و ابتلای این ویروس، 
بسیار افزایش یافته است. این پیک جدید 
تعداد بیشتری را مبتلا می کند. بنابراین 
در شرایط کنونی بدترین چیز که می تواند 
منجر به افزایش بیشتر بیماری کووید_۱۹ 

شود، تجمع اســت.وی با بیان اینکه اگر 
در جایی تجمع باشــد، امکان ابتلا وجود 
دارد، افزود: حتی اگر مردم با ماسک  هم در 
مدت طولانی در فضای بسته قرار گیرند، 
باز هم امکان ابتلا وجود دارد. بنابراین هر 
تجمعی در فضای بســته خطرساز است. 
فاصله فیزیکی که قطعا باید رعایت شود، 
اما تکیه ها و حسینیه ها در فضای بسته قرار 
دارند، در مراسم عزاداری هم مردم  نزدیک 
به هم می نشــینند. در عین حال مردم با 
هیجاناتی که در مراسم پیدا می کنند، دیگر 
نمی توانند ماسک را به مدت طولانی بزنند.

وی تاکید کرد: بنابراین مراســم عزاداری 
چند اصل پیشگیری را ندارد؛ یکی تجمع 
است، یکی اینکه فاصله گذاری رعایت نمی 
شــود و یکی هم اینکه از ماسک استفاده 
نمی کنند. حال شاید برخی بپرسند که 
اگر ماسک بزنیم و فاصله گذاری را رعایت 

کنیم، چه؟. اگر ماسک بزنیم، فاصله یک 
و نیم متری را رعایت کنیم، درب و پنجره 
ها باز باشد، ریسک کاهش می یابد، اما آیا 
واقعا می توان این پروتکل را با دقت رعایت 
کرد؟. در عین حال همین راهکارها هم در 
مدت طولانی اثر ندارند.محرز با بیان اینکه 
اصل پیشگیری عدم تجمع است، گفت: 
هر کجا که تجمع باشد، خطر ابتلا به کرونا 
وجود دارد. در عین حال خطر فقط برای 
کسانی که در مراسم  حضور پیدا کرده اند 
که نیست، بلکه در خانواده و اجتماع هم  
افراد دیگر را مبتلا مــی کنند و یک موج 
شدیدی از کووید ایجاد می شود. در حال 
حاضر واقعا پزشــکان و پرستاران خسته 
شــدند. مردم باید به فکر جان خودشان، 
عزیزان شان و هموطنانشان باشند. بنابراین 
در این موقعیت مسوولیت اجتماعی داریم 

و باید موارد را رعایت کنیم.

»ابرناقل های« کرونا چه کسانی هستند؟
 اکنون پس از چند ماهی که از شیوع کووید-۱۹ می گذرد، شواهد 
بیشتری به دست آمده اند که اغلب موارد سرایت ویروس کرونا 
مربوط به شــمار معدودی از افراد دچار عفونت است که آن ها را 

»ابرناقل« می نامند.
ابرناقل )superspreader( اصطلاحی است که در اپیدمیولوژی 
یا همه گیرشناسی برای فردی به کار می رود که نسبت یک فرد 
معمول دچار عفونت، با احتمال بســیار بیشــتری ممکن است 
عامل عفونت زا را بــه دیگران منتقل کند. ســرایت در برخی از 

بیماری های واگیر از »قاعده ۸۰/۲۰« یــا »اصل پارتو« )به نام 
اقتصاددان ایتالیایی ویلفردو پارتو( پیروی می کند، یعنی تقریباً 
۲۰ درصد از افراد دارای عفونت عامل ۸۰ درصد موارد ســرایت 
عامل عفونت زا به دیگران هستند.گرچه هنوز دانشمندان تعریف 
دقیقی برای ابرناقل های کرونا ازلحاظ شــمار افراد آلوده شــده 
به وســیله آن ها نداده اند، اما به طورکلی میزان افراد آلوده شده 
به وسیله ابرناقل ها باید بیش از میانگین افراد آلوده شده به وسیله 
هر فرد دارای عفونت کروناویروس باشد که در حد ۲ تا ۳ تخمین 
زده می شود.بررســی های جدید نشــان می دهند که سرایت 
ویروس کرونا نیز ظاهراً از »اصــل پارتو« پیروی می کند، یعنی 

۸۰ درصد موارد جدید سرایت ویروس کرونا ناشی از کمتر از ۲۰ 
درصد افراد ناقل است، به عبارت دیگر، اکثریت افراد دچار کرونا 
شمار بسیار اندکی از دیگران را مبتلا می کنند و در مقابل اقلیتی 
معین از ابرناقل ها به شدت ویروس را در محیط انتشار می دهند.

هنوز نمی دانیم چه عواملی باعث می شــوند کــه برخی از افراد 
به صورت ابرناقل ویروس درآیند. ممکن است علت »بار ویروسی« 
بالاتر در اینافراد و ریزش بیشتر ویروس از آن ها در محیط باشد؛ 
اما باز معلوم نیست چرا در برخی از افراد بار ویروسی بالاتر است و 
فعلًا راهی عملی برای شناسایی این افراد در دست نیست.گرچه 
نمی توان ابرناقل ها را از طریق پزشکی تشخیص داد، اما می توان 

تأثیر آن ها را با »ردیابی تماس« محدود کرد: یعنی شناسایی افراد 
ناقل ویروس و ایزوله کردن آن هــا و هر کس دیگری که با آن ها 
در تماس بوده است.محیط های سربسته با تهویه ناکافی، تجمع 
زیاد افراد در کنار هم و تماس نزدیک با دیگران شرایطی هستند 
که امکان آلوده شدن افراد بسیار را به وســیله ابرناقل ها فراهم 
می کنند.بنابراین با به حداقل رســاندن حضور در محیط های 
سربسته و به حداکثر رســاندن تهویه در این محیط ها، محدود 
ّ ها و حفظ فاصله گیری  کردن افراد حاضر درون اتاق ها و ساختمان 
جسمی دســت کم ۲ متری می توان مانع سرایت ویروس کرونا 

به وسیله ابرناقل ها شد.

ورزشکاران هنگام ورزش 
ماسک نزنند

عضو ســتاد ملی مقابله با کرونا گفت: 
فعالیت باشــگاه های ورزشــی با توجه 
به همه گیــری ویروس کرونــا اکنون 
تعطیل است اما ورزشــکاران به هنگام 
فعالیت هــای ورزشــی در فضــای باز 
نباید ماســک بزنند.مینو محرز افزود: 
ورزشــکاران باید در فضای بــاز فاصله 
فیزیکی را تا ۲ متر رعایت کرده و استفاده 
از ماسک ممنوع برای آنها است زیرا به 
هنگام انجام ورزش ماهیچه ها اســید 
لاکتیک تولید می کننــد که این باعث 
احساس سوزش شــده و سپس به دی 
اکسید کربن تبدیل و بازدم می شود و از 
طریق ماسک تنفس دوباره، دی اکسید 

کربن وارد بدن می شــود کــه این امر 
می تواند باعث کاهش عملکرد شناختی 
و تنفس شــود.وی اظهار داشت: البته 
استفاده از ماســک به هنگام پیاده روی 
مانعی ندارد اما به هنــگام انجام ورزش 
های سنگین در فضاهای باز ورزشکاران 
نباید ماسک استفاده کنند.این متخصص 
بیماریهای عفونی با بیان اینکه ویروس 
کرونــا حداقل 4۰ درصد افــراد جامعه 
را مبتلا می کند، ادامــه داد: اکنون این 
ویروس با جهش های متفاوتی که دارد 
پیر و جوان نمی شناسد و همه گروههای 
ســنی در معرض خطر ابتلا بــه کرونا 
هستند و لازم است مردم بیش از گذشته 
توصیه های بهداشــتی را جدی بگیرند 
و به هیچ وجه به باشــگاههای ورزشی، 
رستورانها، مراکز تفریحی و خرید نروند.

محرز تصریــح کرد: جزو کشــورهایی 

هســتیم که بــا همه گیــری بزرگ 
ویروس کرونا مواجه شده و حدود نیمی 
از افراد حتی متوجه نمی شــوند که به 
ویروس مبتلا شده اند، به خصوص ابتلا 
به این ویروس در کودکان معمولا علامت 
چندانی ندارد، علامت اصلی این بیماری 
در افرادی که دچار علائم می شوند نیز 
بیشتر تب، سرفه خشک و تنگی نفس 
اســت و در تعداد کمتری ممکن است 
گلودرد مشــاهده شــود.وی با بیان  به 
اینکه کرونا در کودکان با علایم گوارشی 
همراه اســت، تاکید کــرد: کودکان در 
برابر این بیماری آسیب پذیرتر هستیم 
و از خانواده ها می خواهیم که آنها را به 
مکانهای عمومی و تفریحی نبرند و در 
خانه بمانند زیــرا در خانه ماندن ضامن 
امنیت جســمی و روانی افراد در برابر 

کرونا است.
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Iranian Foreign Ministry Spokesman 
Abbas Mousavi said that increasing 
border relations and developing 
economic cooperation will 
contribute to the region's economic 
security.He made the remarks on 
Friday evening on the sidelines of 
his visit to the Astara Port Special 
Economic ZoneEmphasizing 
the importance of expanding 
economic cooperation with 
neighbors, especially the friendly 
and neighboring country of the 
Republic of Azerbaijan, Mousavi 
said,"Foreign Ministry has a special 
focus on expanding cooperation 
with neighboring countries.""The 

increasing border relations and 
developing economic cooperation 
will contribute to the region's 
economic security," he added."Astara 
enjoys three borders of rail, land and 
sea, and the implementation of the 
Astara-Rasht railway is also high on 
the agenda of the officials", he said.
Mousavi stressed the need for 
implementing Astara railway wharf 
project in the vicinity of Azerbaijan 
Republic, saying, "In the near future, 
as the Ambassador of the Islamic 
Republic of Iran to the Republic of 
Azerbaijan, I will consult with the 
officials of the neighboring state 
regarding this project."

Iran, 
Azerbaijan 
Discuss 
Railroad 
Connection
The presidents of Iran 
and the Republic of 
Azerbaijan stressed the 
need for the immediate 
completion of a project 
on connecting the 
railroad networks of the 
two neighbors.
In a telephone 
conversation on Friday, 
Iranian President 
Hassan Rouhani and 
his Azeri counterpart 
Ilham Aliyev called for 
efforts to carry out the 
agreement on a railroad 
project connecting Iran’s 
Rasht to the border city 
of Astara in Azerbaijan.
In the conversation, 
Rouhani also expressed 
Iran’s readiness to 
shares its experiences 
and promote 
cooperation with the 
Republic of Azerbaijan 
in the fight against the 
coronavirus pandemic.
He further stressed the 
need to maintain trade 
exchanges between the 
two Muslim neighbors 
in compliance with the 
health protocols.
Aliyev, for his part, hailed 
the positive trend in the 
bilateral relations with 
Iran, saying Baku and 
Tehran will certainly 
take steps in broadening 
ties in the coming 
months.
“The Rasht-Astara 
railroad project is 
highly significant for the 
Republic of Azerbaijan, 
and we will try to remove 
the obstacles and 
problems to complete 
the project immediately,” 
the Azeri leader added.
The budget for 
completion of Rasht-
Astara railroad project is 
estimated at $1.1 billion, 
part of which has been 
supplied by the $500 
million loan from Azeri 
banks.
When finished, the 
Rasht-Astara section 
will connect the rail 
networks of Iran and 
Azerbaijan through the 
border city of Astara.
The entire project 
constitutes part of the 
north-south corridor.
The International 
North-South Transport 
Corridor (INSTC) is a 
multipurpose route 
for the transit of goods 
between Iran, Russia, 
Europe, India and 
Central Asia via shipping 
lines, railroad and land 
routes.
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Increasing border relations guarantees 
economic security

Asking about the 
main purpose 
of this decision, 
F i n a n c i a l 
Tr a n s a c t i o n s 
and Reports 

Analysis Centre of Canada 
said:  In February 2020, the 
Financial Action Task Force 
(FATF) issued particular 
and exceptional concerns 
regarding Iran’s failure to 
address strategic deficiencies 
in its anti-money laundering 
and combatting the financing 
of terrorism (AML/CFT) 
regime, and the serious threat 
this poses to the integrity of 
the international financial 
system. The FATF called on its 
members to apply effective 
counter-measures to protect 
the international financial 
system from such risks.
As a result, Canada’s Minister 
of Finance issued a Ministerial 
Directive in accordance with 
section 11.42 of the Proceeds 
of Crime (Money Laundering) 
and Terrorist Financing Act 
(PCMLTFA). This Directive 
requires certain persons 
and entities subject to 
the PCMLTFA to treat all 
transactions originating 
from, or destined to Iran, as 
high-risk, and to report those 

transactions to FINTRAC. 
There is no prohibition on 
such transactions.
As a result of the Ministerial 
Directive issued by Canada’s 
Minister of Finance, every 
bank, credit union, financial 
services cooperative, caisse 
populaire, authorized foreign 
bank and money services 
business subject to the 
Proceeds of Crime (Money 
Laundering) and Terrorist 
Financing Act (PCMLTFA) 
must:
·       treat every financial 
transaction originating from 
or bound for Iran, regardless 
of its amount, as a high-risk 
transaction for the purposes 
of subsection 9.6(3) of the 
PCMLTFA;
·       verify the identity of any 
client (person or entity) 
requesting or benefiting 
from such a transaction in 
accordance with the Proceeds 
of Crime (Money Laundering) 
and Terrorist Financing 
Regulations (PCMLTFR);

·       exercise customer 
due diligence, including 
ascertaining the source of 
funds in any such transaction, 
the purpose of the transaction 
and, where appropriate, 
the beneficial ownership 
or control of any entity 
requesting or benefiting from 
the transaction;
·       keep and retain a record 
of any such transaction, 
in accordance with the 
PCMLTFR; and
·       report all such transactions 
to the Centre.
According to the FINTRAC, 
There are no exceptions 
for groups if transactions 
originate from or are bound 
for Iran.
“Every bank, credit union, 
financial services cooperative, 
caisse populaire, authorized 
foreign bank and money 
services business subject to 
the Proceeds of Crime (Money 
Laundering) and Terrorist 
Financing Act (PCMLTFA) 
must:

·       treat every financial 
transaction originating from 
or bound for Iran, regardless 
of its amount, as a high-risk 
transaction for the purposes 
of subsection 9.6(3) of the 
PCMLTFA;
·       verify the identity of any 
client (person or entity) 
requesting or benefiting 
from such a transaction in 
accordance with the Proceeds 
of Crime (Money Laundering) 
and Terrorist Financing 
Regulations (PCMLTFR);
·       exercise customer 
due diligence, including 
ascertaining the source of 
funds in any such transaction, 
the purpose of the transaction 
and, where appropriate, 
the beneficial ownership 
or control of any entity 
requesting or benefiting from 
the transaction;
·       keep and retain a record 
of any such transaction, 
in accordance with the 
PCMLTFR; and
·       report all such transactions 
to the Centre.”

Exports from Markazi 
province top $186m in four 
months
The exports of non-oil commodities from the central 
Iranian province of Markazi reached $186.38 million 
during the first four months of the current fiscal (March 
20- July 21), a senior official said.
“Markazi exported goods to 70 countries during the 
period, including Afghanistan, Iraq, Turkey, the UAE, 
Azerbaijan and Pakistan,” Saeed Farrokhi, Markazi 
province's deputy governor for economic affairs said.
Exports mainly included hydrocarbons, linear low-
density polyethylene, polypropylene, high-density 
polyethylene, glass, crystalware fruit juice and potato 
chips, he added.
According to the official, Markazi province’s imports 
during the four months under review amounted to $93 
million.
China, Turkey, the UAE, India and Taiwan were on top 
of the list of 42 exporters to the Iranian province during 
the four-month span, Farrokhi noted.
Markazi province, consisting of 12 counties and home 
to 1.41 million people, is one of Iran’s major industrial 
and agricultural hubs.
The province’s exports topped 1.8 million tons with 
a value of $977.6 million during the past fiscal year 
(ended March 19) to witness an 18% increase in terms 
of volume and a 4% decline in terms of value year-on-
year.

 Buying a property in Turkey 
has no economic justification; 
official
“The coronavirus outbreak has affected Iran’s trade with 
Turkey as Iran’s exports have declined by 90 percent,” 
the chairman of Iran-Turkey Joint Chamber of Commerce 
told ILNA. Mehrdad Saadat said in an exclusive interview 
with ILNA news agency that unfortunately, this pandemic 
reduced Iran’s exports to Turkey and there is no other 
reason for such drop.Referring to the reopening of the 
borders between two countries, he added “fortunately 
after reopening of the borders trade between the two 
countries has been increasing and the traders are trying to 
compensate for the four-month drop in the bilateral trade.”
“We are currently witnessing long lines for trucks that are 
waiting for entering Turkey.”The Iranian official said that 
talks with Turkey are underway to ask them to increase 
working hours of their border checkpoints in order to 
accelerate the arrival of trucks into Turkey.He pointed to the 
main task of the chamber and confirmed that Iran-Turkey 
Joint Chamber of Commerce must attract investment in 
Iran, adding that the housing sector in Turkey in the past 
15 years has been an alluring market which has had 35 
percent profit and comparing to Iran it has no economic 
justification.
Calling his Turkish counterpart Recep Tayyip Erdogan on 
Friday, Iran's President Hassan Rouhani congratulated Eid 
al-Adha and expressed hope that the two countries could 
make effective efforts to control the Coronavirus through 
cooperation and exchange of experience. Turkish President 
Recep Tayyip Erdogan for his part congratulated Eid al-
Adha and expressed hope that it would be a blessing for 
the people of the two countries and for all Muslims around 
the world.Appreciating successful efforts of the Iranian 
nation and government in the fight against the coronavirus, 
Erdogan stressed the expansion of cooperation and 
experience exchange in the path.Iran’s trade with Turkey 
totaled $803.59 million during the first five months of 2020 
(January-May) to register a decrease of 77.62% compared 
with the corresponding months of 2019, data released by 
Turkish Statistical Institute show.
Iran exported $331.67 million worth of goods to Turkey 
during the five months under review, to see an 87.1% year-
on-year drop.

Canada has recently declared new measures 
concerning to FATF High-Risk Jurisdictions subject 
to a Call for Action in February 2020. According 
to Canadian authority decision, all transactions 
originating from or destined to Iran are treated as 
high-risk. For discussing the details and effects of this 
decision, we’d asked FINTRAC for commentary.

Important notes for Iranians who want 
to do transactions with Canada

news

·       keep and 
retain a record 
of any such 
transaction, in 
accordance with 
the PCMLTFR; 
and
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Iran’s steel producing 
capacity grows: CEO
Chief Executive of Kaveh Pars Mining Industries 
Development Holding revealed the growth 
of steelmaking capacity in the country in the 
current year (started March 21, 2020).
Speaking in an interview with IRNA on Sat., 
Seyyed Mohammad Atabak said that 1.2 
million tons of steel will be added to the current 

production capacity of the country annually 
upon the operation of second phase of South 
Kaveh Steel Making Plant.
The second phase of South Kaveh Kish Steel 
Making Plant became operational concurrent 
with the Eid al-Adha (Feat of Sacrifice) in the 
country on Fri., he added.This giant project 
became operational through taking advantage 
of expertise and technical knowhow of domestic 
engineers, Atabak emphasized.According to the 

Ministry of Industry, Mine and Trade, planning 
is underway to achieve production of 55 million 
tons of steel in 2025 Outlook Plan, so that the 
production capacity of steel sector hit more than 
35 million tons last year (ended March 20, 2020).
By complete operation of its production capacity 
up to 2.4 million tons of steel ingots per annum, 
South Kaveh Kish Steel Making Plant was turned 
into one of the largest producers and exporters of 
steel ingot in the country, he highlighted.



The proposal for Taliban 
fighters accused of 
conducting some of 
the bloodiest attacks in 
Afghanistan to be placed 
in a location where they 
would be under both 

Taliban and Afghan government 
surveillance was presented this 
week to the warring Afghan 
sides by top U.S. diplomats, the 
sources said.The diplomats 
are trying to kickstart peace 
negotiations in Doha that have 
been delayed over the prisoner 
issue. The Afghan government 
is resisting freeing the final batch 
out of some 5,000 prisoners 
whose release was demanded 
by the insurgent group as a 
condition to start peace talks.U.S. 
Special Envoy Zalmay Khalilzad 
pressed Taliban leaders and 
President Ashraf Ghani to break 
the deadlock during a visit to 

Kabul this week.Around 400 
prisoners are still in government 
custody, with Western allies 
also expressing concerns 
over releasing around half of 
those.“The Americans and their 
allies agree that it would be 
insane to let some of the most 
dreaded Taliban fighters walk 
out freely...the Afghan forces 
arrested them for conducting 
some of the most heinous 
crimes against humanity,” said 
a senior western diplomat in 
Kabul.Khalilzad’s office was 
not immediately available for 
comment on the proposals. A 

spokesman for Ghani declined to 
comment.The State Department 
referred Reuters to a statement 
it released after Khalilzad’s visit, 
which said he had pressed for 
“ongoing efforts to resolve the 
remaining issues ahead of intra-
Afghan negotiations”, including 
the prisoner release, but did 
not detail any proposals.Of 
the 400 prisoners left, around 
200 are accused by the Afghan 
government of masterminding 
attacks on embassies, public 
squares, and government 
offices, killing thousands of 
civilians in recent years and 

including a huge 2017 blast 
targeting the German Embassy 
in Kabul.Two Taliban sources 
and one former senior Afghan 
official said senior members of 
the militant Haqqani Network, 
which has ties to the Taliban, are 
also among the group.On Friday, 
Ghani ordered the release of 
500 Taliban prisoners who 
are not part of the group’s list.
However the two Taliban and 
two diplomatic sources said the 
insurgent group was insistent 
on its demand for the release of 
the remaining 400 prisoners 
on the list.

Chinese media:
IRGC drill’s message; US forces 
under Iran missile range
A Chinese media outlet pointed to the power and 
deterrence of the Iranian missiles, saying that the US 
should understand the message of the recent drill by the 
IRGC.
China Radio International published a report on Friday 
night with the title “the message of IRGC’s Payambar 
Azam 14 drill to America: You are under range of Iranian 
missiles”, after the conclusion of military drill by IRGC in 
the south of the country.
“A significant point of the drill was that IRGC destroyed a 
mock-up of US’ Nimitz-class carriers with its missiles in 
the area of the war game,” noted the report.
“Iran has actually welcomed the US’ Nimitz-class carrier 
[that is entering the region] with launching missiles at its 
mock-up. There is no doubt that with the measure, Iran is 
trying to display its firm determination in defending its 
rights and standing against the enemy.”
It went on to note that IRGC “proved” the accuracy of 
its precision missiles during the drill, adding that Iran 
has the “most powerful missile power” of the region 
and equipped with different mid-range and long-range 
missiles.
It also referred to the establishment of military bases by 
the United States around Iran, noting that all of them are 
under the range of the Iranian missiles.
“One should never neglect the real message of Iran that 
was trying to transmit it to the US Army via the drill,” 
concluded the report.
The final stage of Payambar-e Azam 14 military drill 
wrapped up on Friday. The war game was jointly carried 
out by IRGC’s Navy and Aerospace forces in the south of 
the country, near Strait of Hormuz. IRGC also unveiled 
a new achievement in the drill namely the launching 
of ballistic missiles from the underground without the 
ordinary platforms for the first time in the world.
IRGC new missile achievement 
can be used across Iran: MP
 A member of Parliament National Security and Foreign 
Policy Commission hailed the new achievement of the 
IRGC in launching ballistic missiles from underground, 
noting that this capability can be used across the country.
Ebrahim Azizi said on Friday that the achievement is 
based on the defense doctrine of the Islamic Republic 
which highlights “authoritative and active deterrence”.
“Ballistic missiles are now launched from underground 
and can arm large sections of the country without the 
need for any missile platform or other equipment on 
surface,” he said.
IRGC successfully test-fired a ballistic missile from 
underground on Wednesday during the Payambar-e 
Azam 14 military drill in southern regions of the country.
IRGC Aerospace Force Brigadier General Amir Ali 
Hajizadeh said then that "The missiles were launched 
without any launch platforms or other usual utilities."
"These missiles burst out of the ground to hit the set 
targets," he added. Also in a tweet, the brigadier general 
said that the name and features of this type of missiles 
would be kept confidential.

U.S. proposes house arrest for 'most 
dreaded' Taliban prisoners

The United States has proposed that 
hundreds of Taliban prisoners be 
transferred to house arrest in a supervised 
facility when they are freed from Afghan 
jails, three senior official sources said, a 
proposed solution for a deadlock that is 
holding up peace talks.
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MP urges govt. not to be shaken if 
arms embargo extended
Chairman of Iranian Parliament National Security and Foreign 
Policy Commission said that government should not be shaken if 
Iran’s arms embargo is extended at the UN Security Council.
Speaking in an interview with Mehr news agency on Sat., Mojtaba 
Zonnour added, “government of the Islamic Republic of Iran 
should announce what measures it will take in case Iran’s arms 
embargo is extended at UN Security Council.”
In response to a question that what measures the government 
should take for the prevention of extension of Iran’s arms embargo, 

he stated, “if Iran’s arms embargo is extended in UNSC, it must 
show perseverance and endurance against enemies and the 
government should not deal with the issue from a position of 
hesitation and weakness.”
He further pointed out that the government should not deal with 
the issue from the position of weakness, rather, it should stand 
firmly against audacity and deviation that the enemy wants to 
create seriously.
Elsewhere in his remarks, Zonnour emphasized, “the government 
must put extensive diplomacy on its agenda against extension of 
arms embargo and raise the legitimacy of the Islamic Republic 
of Iran and invalidity of demands of other sides in the world 
seriously.”

The government should activate its 
political diplomacy in this field 
and also influence members 
of the UN Security Council as 
well as other decision-making 
countries on this issue, he 
reiterated.
When enemies of the Islamic 
Republic of Iran examine the benefit 
and cost which will be inflicted on 
themselves, they will certainly not dare to 
make such as an attack, so that the government should put this 
issue into serious consideration, Zonnour emphasized.

“ongoing efforts 
to resolve the 
remaining 
issues ahead of 
intra-Afghan 
negotiations”
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Iran 
determined 
to expand ties 
with Turkey in 
all fields

Referring to two 
countries’ good 
relations in various 
fields, the Iranian 
President said 
that "The Islamic 
Republic of Iran 
is determined to 
develop friendly and 
brotherly relations 
and cooperation 
with Turkey in all 
fields."
Speaking in a 
telephone call with 
Turkish President 
Recep Tayyip 
Erdogan on Friday, 
Hassan Rouhani 
congratulated the 
Turkish government 
and people on Eid al-
Adha and expressed 
hope that the two 
countries would 
continue to work 
together to fight 
coronavirus.
Referring to some 
issues and problems 
in the region, the 
President expressed 
hope that with 
the efforts and 
cooperation of all 
countries in the 
region, we will see 
stability and peace 
throughout the 
region.
Stating that today 
the United States is 
imposing oppressive 
sanctions against 
the Iranian nation, 
Rouhani stressed 
that "In this 
situation, friendly 
and neighbouring 
countries such as 
Iran and Turkey 
should further 
develop their 
relations and 
cooperation."
Turkish President 
Recep Tayyip 
Erdogan also 
congratulated Eid al-
Adha and expressed 
hope that it would 
bring blessings for 
the people of the two 
countries and for all 
Muslims around the 
world.
Praising the 
successful efforts 
of the Iranian 
government and 
people in the fight 
against coronavirus, 
the President of 
Turkey stressed 
the need to develop 
cooperation and 
transfer experiences 
in this regard.
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Cooperation among all 
regional states bringing 
peace, stability: President 
Rouhani
Referring to the good relations between Iran and Turkey in 
various fields, especially in the field of economic and trade 
cooperation, Iranian President said, "The Islamic Republic 
of Iran is determined to develop friendly and brotherly 
relations and cooperation with Turkey in all fields".
Speaking in a telephone call with Turkish President 
Recep Tayyip Erdogan on Friday, Dr. Hassan Rouhani 
congratulated the Turkish government and people on Eid 
al-Adha and expressed hope that the two countries would 
continue to work together to fight coronavirus.
Referring to some issues and problems in the region, 

President Rouhani expressed hope that with the efforts 
and cooperation of all countries in the region, we will 
see stability and peace throughout the region.
Stating that today the United States is imposing 
oppressive sanctions against the Iranian nation, 
Dr. Rouhani stressed, "In this situation, friendly and 
neighbouring countries such as Iran and Turkey should 
further develop their relations and cooperation".
Turkish President Recep Tayyip Erdogan also 
congratulated Eid al-Adha and expressed hope that it 
would bring blessings for the people of the two countries 
and for all Muslims around the world.
Praising the successful efforts of the Iranian government 
and people in the fight against coronavirus, the President 
of Turkey stressed the need to develop cooperation and 
transfer experiences in this regard.
Referring to the need to develop trade and economic 
relations between Iran and Turkey and accelerate trade 

exchanges 
in accordance with health 

protocols, he expressed hope that a meeting of the 
Supreme Council for Strategic Cooperation between the 
two countries would be held in the near future.

News

UAE to Turkey: Stop 
Meddling in Arab 
Affairs over Libya
The United Arab Emirates minister of state 
for foreign affairs said on Saturday that 

Turkey should stop interfering in Arab 
affairs, criticizing comments on Libya 
made by Turkey’s defense minister.
“Relations are not managed by threats and 
there is no place for colonialist delusions 
in this day and age,” Anwar Gargash wrote 
on Twitter.Turkish media had reported 
the Turkish minister making remarks 

critical of the UAE’s actions over Libya.The 
UAE, alongside Egypt and Russia, backs 
eastern Libya commander Khalifa Haftar, 
whose militants have been battling the 
forces of the internationally recognized 
government in Tripoli. Turkey has stepped 
up support for the Tripoli government.

People’s health 
priority for Islamic 
Development 
Organization
 Islamic Development Organization 

[IDO]’s Chief Hojjatoleslam Mohammad 
Qomi said that ensuring people’s 
health is a red line during Muharram 
ceremonies.
He made the remark on Friday noting 
that mourning ceremonies in Muharram 
must be held with health protocols in 
place.“Ensuring the health of the people 

in the religious ceremonies is a red line 
for us, however, by observing Arafa Day, 
we saw that holding these religious 
rituals is possible with health protocols 
in place,” he added.
He went on to say that shutting down 
religious ceremonies is not necessary 
as long as health protocols are observed.

IRGC's military 
exercise serious 
warning to enemies
Colonel Anatoly Tsyganok, a member of 
the Russian Center for Political-Military 

Studies believes that the recent IRGC's 
military exercise was a serious warning 
to the enemies of Iran, especially the 
United States.
Tsyganok told IRNA that during the 
recent military exercise of Islamic 
Revolutionary Guard Corps (IRGC), Iran 
demonstrated its strength in the sea and 

air, as well as its progress in this field.
He added that Iran has repeatedly stated 
that it does not seek any war, conflict 
and tension in the region, adding that 
but Iran is always preparing its military 
equipment to repel any aggression 
against its territory and ensure its 
security.



COVID-19 Peak Over in 10 Iranian Provinces: President
Iranian President Hassan Rouhani said the coronavirus pandemic’s peak has been 
over in ten provinces with critical conditions.Pointing to the promising reports 
about the epidemic situation in various provinces, Rouhani praised the people 
for observing the health protocols, and noted that compliance with the health 
regulations will bring about stability and calm in the country in coming days.Strict 
measures to contain the disease are obligatory and must continue until an acceptable 
coronavirus vaccine becomes available, the president added.No province in Iran has 
experienced a second peak after getting through the first coronavirus pandemic peak, he noted, saying if the 
observance of health tips continue, people will hear good news in the coming weeks.The president also said the 
governors of provinces with a faster pace of spread of the infectious disease have been given authority to make 
the necessary decisions at the provincial headquarters to tackle the pandemic.

 The next round of talks 
between Ukraine and Iran 
on compensation for a 
Ukrainian jet that crashed 
near Tehran in January 
is scheduled for October, 
the Ukrainian prosecutor 
general’s office said.
Iranian and Ukrainian 
delegations held the first 
round of talks on Thursday 
in Kiev, with Ukraine’s 
Foreign Minister Dmytro 
Kuleba calling them as 
“constructive”, Reuters 
reported.
“The talks ended late last 
night. The talks lasted 
11 hours. In general, they 
were constructive,” Kuleba 
said after meeting with the 
Iranian delegation.
“There is agreement and 
understanding that the most 
transparent and unbiased 
investigation by Iran is 
needed,” he added.
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Morning call to prayer : 
04:47:21   
Noon call to prayer : 
13:09:35  
Evening call to prayer: 
20:19:33  
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"We are working with Russia right now 
on a non-proliferation agreement, 
nuclear non-proliferation. If we get 
something like that, it would be great," 
the US president said on Friday, during 
a COVID-19 Response and Storm 
Preparedness roundtable in Florida, 
TASS reported.
Trump provided no further details about 
the agreement.
Russia and the United States held 
consultations on arms control and 
disarmament in July. Those meetings 
focused primarily on the fate of the 
bilateral New START treaty.
The Treaty between the United States of 
America and the Russian Federation on 
Measures for the Further Reduction and 
Limitation of Strategic Offensive Arms 
(the New START Treaty) entered into 
force on February 5, 2011.
The deal stipulates that seven years after 

it goes into effect, each party should have 
no more than a total of 700 deployed 
intercontinental ballistic missiles 
(ICBMs), submarine-launched ballistic 
missiles (SLBMs) and strategic bombers, 
as well as no more than 1,550 warheads 
on deployed ICBMs, deployed SLBMs 
and strategic bombers, and a total of 
800 deployed and non-deployed missile 
launchers.
The document will remain in force 
for 10 years, until February 5, 2021, 
unless it is replaced before that date by a 
subsequent agreement on the reduction 
and limitation of strategic offensive arms. 
It can also be extended for no longer than 
5 years (that is, until 2026) by the parties’ 
mutual consent.
Moscow has repeatedly called on 
Washington not to delay prolongation 
of the treaty it describes as a golden 
standard in the area of disarmament.
Russian President Vladimir Putin said 
in an interview with the Financial Times 
in June that if this treaty ceased to exist 
there would be no other tools in the world 
containing the arms race.

Hadi Beiginejad referred to the Supreme 
Leader's remarks in his yesterday's speech 
that he said "For a long time, an idea has 
been propagated that Iran cannot progress 
without the United States and the West”, 
adding that some claim that Iran cannot 
progress without the West.
“ The Supreme Leader, in his speech, 
announced that the IRGC's staff are among 

the best in the fields of maritime Scientific 
advances, construction of refineries and 
machines, etc”, he added.
He went on to say that not only the western 
countries did not help the Islamic Republic 
at all, but also they imposed sanctions 
and called the IRGC a terrorist group and 
slandered it. But the IRGC grew day by day.
According to the leader's remarks, a clear 
example that Iran is relying on internal 
power and improving is the performance 
of the IRGC, he said and added that  Supreme 
Leader named the Persian Gulf Star 
Refinery, built by the IRGC, to refute the 
propagandas.

US Wants to Sign Nuclear Non-Proliferation 
Agreement with Russia, Trump Says

IRGC achievements, clear example of relying 
on domestic power

The United States is working on signing a new nuclear non-
proliferation agreement with Russia, US President Donald 
Trump said.

A parliament member hailed that IRGC’s performance 
in various fields as a clear example of relying on internal 
power and making progress without the help of any western 
countries.

“ The Supreme Leader, in 
his speech, announced 
that the IRGC's staff are 
among the best in the fields 
of maritime Scientific 
advances, construction of 
refineries and machines, 
etc”,

"We are working 
with Russia right 
now on a non-
proliferation 
agreement, 
nuclear non-
proliferation. If 
we get something 
like that, it would 
be great," 

Afghan President 
Orders Release of 
500 Taliban In-
mates
Afghan President Ashraf Ghani 
ordered the release of 500 
Taliban prisoners as part of a 
new ceasefire that could lead 
into long-delayed peace talks.
Ghani said on Friday they would 
be freed during the Eid Al-Adha 
holiday, which started Friday 
and has prompted a national 
cease-fire for three days, Reuters 
reported.
The release would reportedly 
complete the government’s 
pledge to free 5,000 Taliban 
members as outlined in a 
deal the fighters signed with 

Washington, he said.
“To show goodwill and 
accelerate the peace talks, 
we will release 500 Taliban 
prisoners in response to the 
group’s three-day cease-fire 
announcement,” Ghani said in an 
Eid speech.
However, the 500 inmates are 
not on the original list of 5,000 
demanded by the Taliban.
Kabul authorities have already 
released 4,600 of those 
prisoners but are hesitating 
about the release of the final 400, 
deeming them too dangerous.
“I do not have the right to 
decide on the release of those 
400 Taliban prisoners who are 
accused of serious crimes,” 
Ghani said, adding that a 
gathering of Afghan elders 

would decide their fate.
The Taliban, who have insisted 
on the release of those 400, did 
not immediately comment.
The so-called US-Taliban accord 
signed in February stipulated 
Kabul would release 5,000 
insurgents in return for 1,000 
government forces held captive 
by the group.
Late Thursday, the Taliban 
said they had completed the 
release of all 1,000 government 
prisoners.
The contentious prisoner swap 
is a key precondition for peace 
talks.
Both Ghani and the Taliban 
signaled this week they were 
ready for talks after Eid, 
provided the prisoner swap is 
complete.

Iran Nabs 
Ringleader of US-
Based Terrorist 
Group
Iran’s Intelligence Ministry 

said it has arrested the 
ringleader of a terrorist group 
based in the United States.
In a statement released 
on Saturday, the Iranian 
Intelligence Ministry said its 
forces have dealt a “heavy and 

serious blow” to a terrorist 
group based in the US.
The ringleader of Tondar 
(Thunder) terrorist group 
has been arrested by the 
Intelligence Ministry, it 
added.

Religious Congrega-
tions Council:
Muharram rituals to 
observe COVID19 
Task Force guide-
lines
 The Council of Iranian Religious 
Congregations has urged the nation 
to follow the guidelines of the 
National Task Force for Fighting 
Coronavirus in holding mourning 
ceremonies during the upcoming 
Islamic month of Muharram.
In a statement on Saturday, the 
council announced all religious 
ceremonies and gatherings should 
meet the criteria outlined by the 

experts at National Task Force for 
Fighting Coronavirus.
All congregations without the 
coordination of the Task Force are 
banned, it added.The statement 
comes after the Leader of the Islamic 
Revolution Ayatollah Seyyed Ali 
Khamenei urged people on Friday to 
observe health protocols during the 
Muharram mourning ceremonies.
“All the mourners, mourning 
gatherings and eulogists must 
follow what is announced by the 
National Task Force for Fighting 
Coronavirus, because it is a very 
important issue,” the Leader 
asserted.
He added, “What is announced by 
the National Task Force for Fighting 

Coronavirus must be followed 
during mourning. I will respect 
what they announce as necessary. I 
advise all the mourners, mourning 
gatherings and eulogists to respect 
guidelines of the National Task 
Force for Fighting Coronavirus, 
otherwise, there will be a big 
disaster.”Muharram is the month 
of the martyrdom of Imam Hussein 
(PBUH) – the third Shia Imam – and 
his loyal companions at the Battle of 
Karbala in the year 61 AH (680 CE).
During the Muharram rituals, 
millions of Muslims commemorate 
the martyrdom anniversary of 
Imam Hussein, by gathering in 
mosques and different religious 
venues.



چند نفر اپراتور خود را عوض کردند؟
طبق آخرین آمار، در تیرماه سال جاری اپراتورها پذیرای ۱۰ هزار و ۱۳۳ ترابرد بودند و مشترکان این اپراتورها با 

حفظ شماره خود توانستند از خدمات اپراتور دیگری استفاده کنند.
طرح ترابردپذیری شماره ها )MNP( این امکان را فراهم می کند که به موجب آن مشترکان می توانند به حفظ 
شماره خود، اپراتور ارائه دهنده خدمات خود را عوض کرده و از خدمات اپراتور مقصد استفاده کنند. این طرح 

از سال ۱۳۹۵ اجرایی شد و البته برخی شرایط خاص خود را دارد و ممکن است برخی از درخواست های ترابرد از 
سوی مشترکان با موافقت مواجه نشود.

برای اجرای این طرح لازم است که در گام اول مشترک از طریق مراجعه به سایت یا مراجعه حضوری به دفاتر خدماتی 
اپراتوری که قصد دارد به آن مهاجرت کند، فرم درخواست را تکمیل و به عبارتی برای اجرای این طرح ثبت نام کند. پس از آن در 

صورتی که فرد از شرایط لازم برخوردار باشد از طریق یک پیامک تأیید ثبت نام او به اطلاعش خواهد رسید.
امکان تغییر اپراتورها از طریق ترابردپذیری تنها دو بار در سال میسر است و پس از این تغییرات هزینه تمامی سرویس ها، تماس و پیامک مطابق 
با اپراتوری که به آن ترابرد شده محاسبه خواهد شد. همچنین پیش از اجرای طرح ترابردپذیری لازم است مشترک حداقل سه ماه در اپراتور 

ارائه دهنده خدمات اولیه فعالیت داشته باشد.

آب هست اما چرا برخی استان ها آب ندارند؟
مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران گفت: در حال حاضر در حوزه منابع آب در هیچ کدام از استان ها 
هیچ مشکلی به لحاظ تامین آب نداریم و اکثر این مشکلات ناشی از پیک انتقال، ظرفیت های انتقال و بعضا 

مشکلات موجود در شبکه هاست.
محمد حاج رسولی ها با تاکید بر اینکه به لحاظ منابع آب موجود در مخازن سدها وضعیت خوبی داریم، اظهار 

کرد: ۶۸ درصد مخازن سدهای کشور پر هستند، یعنی حدود ۳۴ میلیارد متر مکعب موجودی آب در مخازن 
سدهای کشور وجود دارد. وی با اشاره به وضعیت منابع آب استان تهران و البرز، گفت: در استان تهران و البرز که از 

آب های سطحی تامین می شود نیز وضعیت منابع آبی مطلوب است و اکنون حدود یک میلیارد و ۷۳ میلیون متر مکعب  
ذخیره آب در  مخازن سدهای این دو استان وجوود دارد. مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران افزود: ۵۷ درصد مخازن سدها 

اکنون پر و شرایط به لحاظ تامین در حوزه مخازن خوب است و مشکلات موجود عمدتا مربوط به بحث های انتقال و ظرفیت های توزیع و یا قطعی 
هایی که مربوط به حوادث می شود را در برمی گیرد. حاج رسولی ها با اشاره به وضعیت سدها در کشور، گفت: اکنون سدهایی در کشور وجود دارند 
که میزان پرشدگی آن ها بین ۹۰ تا ۱۰۰ درصد است که اهم آن ها  شامل سد لتیان، شهید عباس پور، کرج، ایلام، رودبار و کوثر می شود. علاوه بر این 

بسیاری از سدها بین ۷۰ تا ۹۰ درصد پر هستند که اهم آن ها نیز شامل سدهای کارون ۴، تهم، کرخه و جیرفت می شود.

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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افزایش قیمت این 
روزهای خودرو در 

بازار ناشی از افزایش 
نرخ ارز است و آن 

دسته از افرادی که 
به خودرو به چشم 

کالای سرمایه ای نگاه 
می کنند

اقتصاد ایران
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شرط گران نشدن 
دوباره محصولات لبنی 

اعلام شد
ســخنگوی انجمن صنایــع لبنی 
گفت: اگر وضع عــوارض بر صادرات 
شیرخشــک صورت نگیرد، قیمت 
شیرخام از حدود ۳ هزار تومان کنونی 
به حدود ۶ هزار تومان تحریک قیمت 
خواهد داشــت و به تبــع آن قیمت 
محصولات لبنی نیز افزایش خواهد 

یافت.
سید محمدرضا بنی طبا، سخنگوی 
انجمن صنایع لبنی ، ضمن اشاره به 
انتقادها از وضع عــوارض بر صادرات 
شیر خشــک اظهار کرد: وقتی برای 
تولید شیرخام، یارانه با ارز ترجیحی 
۴2۰۰ تومانــی اختصــاص یافته، 
انتظار اینکه محصولات لبنی از جمله 
شیرخشــک بدون عوارض به سایر 
کشورها صادر شود، انتظاری نادرست، 
منفعت گرایانه و خلاف منافع کشور 

است.
بنی طبا افزود: اینکه برای تولید هر 
کیلوگرم شیرخشــک قریب به ۱2 
کیلو شیرخام استفاده می شود و در 
هر کلیو شیرخام بطور متوسط هزار 
تومان یارانه استفاده شده، صادرات 
هر ده هزار تن شیر خشک را معادل 
خروج 2۷ میلیون دلار از یارانه مصرف 
کننده ایرانی به سفره مصرف کننده 

خارجی است.
بنی طبا گفت: آنچــه از آن به عنوان 
مازاد شیرخشــک یاد می شــود در 
حقیقت، ســهم دهک های محورم 
جامعه است. وقتی در کشورما سرانه 
مصرف شیر و لبنیات بطور خوشبینانه 
۸۰ کیلو برای هر فرد در سال است و 
وقتی این عدد با متوسط ۱۵۰ کیلو 
برای هر فرد در جهان بســیار فاصله 
دارد، ما نمیتوانیــم بگوئیم که مازاد 
شیرخشک داریم و در حقیقت این 
سهم دهک های محروح جامعه است 
که در سبد آنها قرار نگرفته و تبدیل به 

شیر خشک شده است.
وی با اشــاره به قانون برنامه چهارم، 
پنجــم و ششــم توســعه در حوزه 
وظایف وزارت جهادکشاورزی گفت: 
مطابق برنامه های توســعه، وزارت 
جهادکشاورزی موظف است از محل 
عوارض بر خوراکی های ناسالم مانند 
روغن، نوشــابه و مانند آن، در حوزه 
افزایش سرانه مصرف شیر و لبنیات 
هزینه کند اما بــا پاک کردن صورت 
مسئله و راهی کردن سهم دهک های 
محــورم به خطوط شیرخشــک، با 
افزایش مــازاد مواجه شــدیم. وی 
اضافه کرد: علت دیگر در این موضوع 
جذابیت قیمت و مابه التفاوت قیمت 
داخلی شیرخشک با قیمت جهانی 
آن اســت. بنی طبا با اشاره به ادعای 
افزایش قیمــت محصولات لبنی در 
صورت توقف صادرات شیرخشــک، 
این گزاره را اشــتباه دانست و گفت: 
انجام صــادرات شیرخشــک بدون 
وضع عوارض مناسب باعث می شود 
قیمت شیرخام به عنوان ماده اصلی 

محصولات لبنی افزایش یابد.

فصل اقتصاد
خـــبـــر

ISFAHAN
N E W S

پــس از آن وزارت صمت، 
سازمان حمایت و شورای 
رقابــت پــس از برگزاری 
جلســاتی اعلام کردند که 
خودرو در درب کارخانه باید 
افزایش یابــد. در آن زمان 
قیمت خودرو در بازار آزاد 
مقداری کاهش یافــت و امیدوار از اینکه 
شاهد کاهش قیمت ها در بازار خواهیم بود.

پس از مطرح شــدن این موضوع قیمت 
خودرو حتی از سایت های فروش خودرو 
برداشــته شــد تا دلالان دیگــر نتوانند 
خودسرانه قیمت خودرو را افزایش دهند 
و به نوعی بازار خودرو کنترل شود.  پس 
از گذشــت مدتی به یکباره مجدد شاهد 
افزایش قیمت خودرو در بــازار بودیم و 

همچنان این افزایش ادامه دار است.
حالا ستاد تنظیم بازار اخباری را مبنی بر 
تغییر قیمت خودرو اعلام کرده است. بر 
این اساس خودروسازان قادر خواهند بود با 
ارایه مستندات و مدارک، هر سه ماه یکبار 
درخواســت افزایش و اصلاح قیمت ها را 

مطرح کنند.
این خبر حاکی از آن است که پس از اعلام 
تورم بخشی خودرو از سوی بانک مرکزی 
در هفته های گذشــته، خودروسازان در 
حال آماده سازی مســتندات خود برای 
اصلاح دوبــاره قیمت ها بر اســاس تورم 
سال ۹۸ هســتند. این در شرایطی است 
که قیمت ها در بــازار آزاد همچنان روند 
افزایشــی دارد و تعیین قیمت بر اساس 
حاشــیه بازار یکی از گزینه های تعیین 

قیمت های جدید خودرو است.
این صحبت ها درحالیست که مسئولان 
وزارت صمت و همچنین خودروســازان 
موافق تعیین قیمت در حاشیه بازار نیستند 
چرا کــه منطقی کردن قیمــت با هدف 
جلوگیری از ضررو زیان خودروســازان را 
راهبرد جدید تعییــن قیمت در صنعت 
خودرو عنوان می کنند. بدون شک منطقی 
کردن قیمت ها همراه با رشد خواهد بود، 

اما میزان این رشد هنوز مشخص نیست.
در همین حال مهــدی صادقی نیارکی، 
معاون امــور صنایع به تازگــی رویکرد 
وزارت صمت را در خصوص قیمت گذاری 
خودروها اعــلام و تاکید کــرده که این 
وزارتخانه با تعیین قیمت در حاشیه بازار به 
شدت مخالف بوده و تنها به دنبال منطقی 

کردن قیمت ها است.
او در خصوص آخریــن وضعیت اصلاح 
قیمت هــا در صنعت خــودرو می گوید: 
بررسی قیمت های خودروسازان از سال 

۹۷ تا پایان خردادماه امســال نشــان از 
شیب صعودی بســیار ملایم قیمت های 
خودروســازان دارد در همیــن حــال 
قیمت های اعلامی از سوی شورای رقابت 
نیز سه ماهه بوده و مقرر شد تا با بررسی 
تورم بخشی و بازنگری در قیمت نهاده های 
تولید و تاثیر آن بر قیمت تمام شده، نسبت 

به منطقی سازی قیمت ها اقدام شود.
نیارکی در پاســخ به این که بــا این روند 
احتمال افزایش قیمت ها در تابستان وجود 
خواهد داشت، اظهار می کند: هم اکنون 
اطلاعات در حال بررسی بوده، اما تاکنون 
گزارش مربوطه استخراج نشده است ضمن 
آن که هدف اصلی منطقی سازی قیمت 
بوده و این امر در دســتور کار قرار دارد و 
منطقی کردن به معنای افزایش قیمت ها 

نخواهد بود.
معاون وزیر صمــت در خصوص افزایش 
قیمت خودروها در بازار تصریح می کند: 
افزایــش قیمت این روزهــای خودرو در 
بازار ناشــی از افزایش نرخ ارز است و آن 
دســته از افرادی که به خودرو به چشم 
کالای سرمایه ای نگاه می کنند، قیمت های 
پیشــنهادی خود را با نــرخ ارز منطبق 
می کنند کــه امیدواریم بــا تلاش های 
بانک مرکزی در مدیریــت تقاضای ارز و 
تثبیت نرخ آن در روزهای آینده، همچنین 
افزایش تیــراژ و عرضه خودروســازان، 
متعادل سازی قیمت ها در بازار را شاهد 

باشیم.

   علت افزایش قیمت خودرو طی 
چند ماه گذشته

ابوالفضل خلخالی، کارشــناس صنعت 
خودرو با اشــاره به  علت افزایش قیمت 
خودرو طی چند ماه گذشته، گفت: افزایش 
قیمت خودرو طی چند مدت گذشــته 
به دلایل زیادی رخ داده ســت که اصلی 
ترین دلیل آن  متعادل نبــودن عرضه و 
تقاضاســت. او بیان کرد: متعادل نبودن 
عرضه و تقاضا به این معنی است که تعداد 
خودرو در بازار کم و متقاضیان خرید زیاد 
هستند. قیمت نهایی خودرو را هیچ گاه 
شورای رقابت و کارخانه نتوانسته اند تعیین 
کنند، بلکه تعیین نرخ خودرو توسط مردم 
و در بــازار آزاد صــورت می گیــرد. این 
کارشــناس صنعت خودرو با اشاره سود 
دهی خودروسازان با افزایش ۱۰  درصدی 

قیمت خــودرو درب کارخانه،   بیان کرد: 
برای مجموعه ای همچون خودروسازی 
که بهره وری پایینــی دارد، افزایش ۱۰ 
درصدی قیمت برای ایــران خودرو و 2۳ 
درصدی برای سایپا، رقم چندان سوددهی 
برای آن ها نیســت. خلخالــی بیان کرد: 
درست است که خودروسازان این افزایش 
قیمت را پذیرفته اند اما در برابر این افزایش، 
فشار آن را بر زنجیره تامین وارد می کنند 
ادامه این رویه باعث می شــود که میزان 
بدهی خودروسازان به زنجیره تامین بیشتر 
می شــود و همین امر باعث پوسیدگی و 
فروپاشی بدنه خودروسازی از پایه خواهد 
شد. خلخالی در خصوص افزایش بیشتر 
قیمت خودرو درب کارخانه و جلوگیری از 
افزایش قیمت  در بازار، گفت: در کشور، در 
شرایطی به سر می بریم که اگر  ۴۰ درصد 

هم به قیمت ها اضافه شــود باز هم نمی 
توان مسائل را مدیریت کرد، البته افزایش 
قیمت هم راه حل منطقی و درستی نیست 
بلکه در حقیقت باید ساختار مشکل دار 
خودروســازی ما به دلیل دولتی بودن و 
سایر مسائل اصلاح شود. فرشاد مقیمی 
مدیر عامل ایران خودرو با اشاره به اینکه 
وضعیت تولید خودرو در کشــور مناسب 
است، گفت: جلساتی را با شورای رقابت 
برگزار کردیم و به دنبال رساندن بازار به 
آرامش هستیم. مدیرعامل ایران خودرو 
ادامه داد: در جلسه با اعضای شورای رقابت 
به نکات اشــاره کردیم به طوری که باید 
به این موارد توجه شود. مکانیزم شورای 
رقابت به این صورت بود که ســال ۹۰ را 
مبنا قرار می داد و در نهایت تورم سال های 
مختلف را لحاظ می کرد تا به قیمت برسد.

ترمز گرانی خودرو را چه کسی می کشد؟ 

تیک آف قیمت خودرو
قیمت خودرو طی چند ماه گذشته نجومی افزایش یافت که این 
گرانی باعث نارضایتی بسیاری از افراد شده است. سال گذشته 
شاهد اختلاف قیمت خودرو در درب کارخانه تا حاشیه بازار 
بودیم و بعد از آن بحث افزایش قیمت خودرو در درب کارخانه 
پیش آمد تا بتوان اینگونه از افزایــش قیمت خودرو در بازار 

جلوگیری کرد.

بازار سرمایه

ایرناپلاس
گـــزارش

سبدگردانی کانال های بورسی 
ناشناس؛

سهام داران مراقب باشند
معامله گری  هرچند 
مبتنی بر شبکه های 
اجتماعی یا سوشیال تریدینگ در سطح دنیا 
پذیرفته شده اما آیا این روند در کشورمان 
روال قانونی خود را طی کرده است؟ وقتی 
قانون گذار، افراد حقیقی را که به مشاوره 
برای سرمایه گذاری و سبدگردانی در فضای 
مجازی مشــغولند به رسمیت بشناسند، 
امکان نظارت و برخورد با فعالیت هایی که 
با قصد دستکاری در بورس انجام می شود، 

فراهم خواهد شد.

بســیاری از ما روزانه با تبلیغات زیــادی مواجه 
می شویم که محتوای مرتبط با بورس دارند. یک 
نفر از سود چند درصدی در عرض یک ماه می گوید 
و مخاطب را تشویق می کند در دوره های آموزشی 
یک استاد خاص شرکت کند تا لذت کسب سود 
بورســی را تجربه کند. آگهی دیگر، پیامی است 
که از یک دوست به دســتمان رسیده و می گوید 
سیگنال های ســودده فردا، به شرط اضافه کردن 
پنج عضو جدید در گروه »مرد شــماره دو بورس 
تهران« برایمان ارسال خواهد شد. در یک گوشه از 
وب سایتی که هر روز به آن سر می زنیم نیز تازگی ها 
یک بنر چشمک زن اضافه شده که می گوید سود 
سهم های معرفی شده توسط خانم فلانی چندین 

برابر درآمد سالانه مان است.
اســتقبال قابل توجه مردم از بورس در یک سال 
گذشته، موجب شده فعالیت های مرتبط در این 
زمینه در فضای مجازی، پررنگ تر شود. دوره های 
آموزشی آنلاین و گروه هایی که در آن افراد به بحث 

و تبادل نظر در زمینه 
سهام می پردازند نیز فعال تر شده اند.

در این میان، برخی افراد با توجه به استقبال مردم 
از سرمایه گذاری در بورس، دست به فعالیت هایی 
می زنند که موجب اخلال در روند بازار می شود. 
البته این نوع سوءاستفاده ها جدید نیست و پیش 
از این نیز توســط نهاد ناظر، شناسایی، متوقف و 

اطلاع رسانی شده  است.
بسیاری از فعالان بازار به  یاد دارند برخی از افراد با 
ایجاد گروه  در پیام رسان های مختلف، تحلیل های 
نادرســتی درباره نمادهایی ارائــه می کردند که 
به صورت گروهی خریداری شده بود تا قیمت  آنها 

را دستکاری کنند. 
فعالیت این افراد به دلیــل اقداماتی که منجر به 
ایجاد ظاهری گمراه کننــده از روند معاملات یا 
ایجاد قیمت های کاذب و یا اغوای اشــخاص به 
انجام معاملات اوراق بهادار می شود، براساس مفاد 
فصل ششم قانون بازار اوراق بهادار، جرم محسوب 

می شود.
سال گذشته تفاهمنامه ای بین سازمان بورس و 
پلیس فتا در زمینه فروش سیگنال منعقد شد تا 
همکاری فنی لازم با بورس در این زمینه انجام شود 

و برخورد قضایی با متخلفان صورت گیرد.
با وجود این نظارت ها، گزارش ها حاکی از آن است 
که فعال سازی و هدایت بســیاری از این کانال ها 
و گروه ها که در حوزه های بورس، ارز و طلا فعال 
شده اند، توسط گروه هایی در خارج از کشور انجام 
شده و اهداف آنها با ماهیت اعلامی کاملًا متفاوت 
بوده و براین اساس اسامی آنها برای بررسی دقیق تر 

به نهادهای ذی ربط اعلام شده است.

فضای مجازی افراد بســیاری را با بورس 
آشنا کرد

» حسین خزلی « فعال بازار سرمایه درباره تأثیر 

فضای مجازی و شــبکه های اجتماعــی بر بازار 
ســهام به ایرناپلاس گفت: تأثیر فضای مجازی 
و شــبکه های اجتماعی بر بازارهــای مالی یک 
پدیده جهانی اســت. این موضوع نــه  فقط مورد 
توجه اقتصاددان ها، فعالان بورس و متخصصان 
امور مالی، بلکه به موضوعی برای مطالعه توسط 
جامعه شناسان و رفتار شناســان تبدیل شده و 
می توان آثار مثبت و منفی را برای آن در نظر گرفت.

وی حضور مردم در فضای مجازی و شــبکه های 
اجتماعی را بســتر مناســبی بــرای آموزش و 
فرهنگ سازی دانست و گفت: مردم در کانال ها، 
گروه ها و چت روم هــا درباره بازارهــای مالی با 
یکدیگر گفت وگو می کنند و این فضا موجب شد 
فرهنگ سازی در زمینه بازار سهام اتفاق بیافتد. 
بسیاری از افراد به وسیله این بستر با سرمایه گذاری 
مدیریت مالی و بورس آشــنا شدند و این موضوع 

برای آنها جذابیت پیدا کرد.
خزلی افزود: می توان کمک بزرگ فضای مجازی 
و شــبکه های اجتماعی را در زمینــه آموزش و 
اطلاع رسانی این مباحث مربوط به بورس و بازار 

سرمایه، به عنوان اثر خوب آن نام برد.

   بعُد مخرب فضای مجازی در بازار سهام
این فعال بازار سرمایه با بیان اینکه فضای مجازی و 
شبکه های اجتماعی مانند هر پدیده دیگری، دو بعُد 
مثبت و منفی دارد، افزود: نباید از پیامدهای مخرب 
در این زمینه غافل شد. افرادی بدون پشتوانه دانش، 
تخصص یا حتی عامدانه، اطلاعات گمراه کننده و 
اغوا کننده ای و همچنین محتوای نادرست درباره 
بازار سهام منتشر و توزیع می کنند. اکنون پرسش 

این است که آیا باید با این افراد برخورد شود؟
خزلی در ادامه گفت: واقعیت اینکه نمی توان با همه 
این افراد برخورد و همه آنها را شناسایی کرد. آنچه 
اهمیت دارد این است که مصرف کننده و مخاطب 
این اطلاعات، با ارتقای سطح دانش و مهارت خود 

بتواند قدرت تشخیص پیدا کند.

   رسمی شدن اینفلوئنسرهای بورس
این فعال بازار سرمایه با تأکید بر مزایایی که فضای 
مجازی و شبکه های اجتماعی برای فعالان بازار 
ســرمایه به همراه دارد گفت: یکــی از کارهایی 
که می توان برای اســتفاده از این ظرفیت انجام 
داد این اســت که نهادهای ناظر به ویژه سازمان 
بورس، شــرکت های بورس یا کانون های فعالان 
بورس، به افراد حقیقی نیز اجازه انتشار اطلاعات 
دهند. می توان افراد حقیقی را با یک دستورالعمل 
شناسایی کرد و به عنوان نمونه براساس تجربه سواد 
مالی، دانش، تخصص و مهارت خود، با نام و پروفایل 

واقعی شان اجازه فعالیت داشته باشند.

بازار

رئیس اتحادیه لوازم خانگی:

بخشی از افزایش قیمت لوازم خانگی ناشی از گرانی مواد اولیه است
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی با بیان اینکه افزایش ماه های اخیر قیمت لوازم خانگی در 
بازار به معنای گران فروشی نیست، گفت : هر چه کالا بیشتر باشد رقابت بیشتر شده و قیمت کنترل 

می شود.

اکبر پازوکی با بیان اینکه افزایش ماههای اخیر قیمت لوازم خانگی در بازار به معنای گران فروشی نیست، گفت : 
فروشندگان کالا را می خرند و سود قانونی را به آن اضافه می کنند، هر چه کالا بیشتر باشد بازار رقابتی تر می شود 
و طبیعی است قیمت نیز کنترل می شود؛ این بدان معنا است که عرضه و تقاضا تعیین کننده قیمت در بازار است.

وی با تاکید بر اینکه الان نه با »گرانفروشی« بلکه با »گرانی« درهر دو سوی تولید و مصرف کشور مواجه هستیم، 
ادامه داد: افزایش قیمت مواد اولیه منجر به افزایش قیمت تمام شده محصولات شده است و نمی توان از آن تلقی 
»گرانفروشی« داشت. وی تصریح کرد: فروشندگان کالا را می خرند و سود قانونی را به آن اضافه می کنند، هر چه 
کالا بیشتر باشد بازار رقابتی می شود و طبیعی است قیمت نیز قابل کنترل تر خواهد بود؛ این بدان معنا است که 

عرضه و تقاضا تعیین کننده قیمت در بازار است.
وی با اشاره به بالا بودن قیمت کالاهای وارداتی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه در حال حاضر لوازم خانگی خارجی 

در بازار موجود نیست این کالاها قیمت غیرمعقول دارد و بازار هم برمبنای آن قیمت غیرمعقول پیش می رود.
پازوکی با بیان اینکه عمده فروش ها، خرده فروش ها و شرکت های تولیدی همگی یک زنجیره را تشکیل می دهند، 
خاطرنشان کرد: فروشندگانی که یک فروشگاه ۳۰ یا ۴۰ متری دارند و انباری هم ندارند نمی توانند حجم بالایی از 

لوازم خانگی را در مغازه خود جای دهند، بنابراین فروشندگان خرد محتکر کالا نیستند.
وی ادامه داد: البته خود بنکدارها هم انبارهایی همراه با جواز دارند و بیست و پنجم تا سی ام هر ماه مقدار موجودی 

اقلام خود را به سازمان صنعت و معدن و تجارت اعلام می کنند.
رئیس اتحادیه لوازم خانگی همچنین با بیان اینکه بنکدار هم باید در هر حال اقلام را در انبار جای دهد، عنوان کرد: 
بنکدار هم نمی تواند فرضا هزار دستگاه یخچال ساید را احتکار کند چون هر ساید دارای دومتر ارتفاع و یک متر 
مربع عمق است که بیشتر از دو دستگاه از آن هم روی هم قرار نمی گیرد. بنابراین هیچ بنکدار و فروشگاهی توان 

مالی آن را ندارد که با این شرایط بخواهد کالایی را احتکار کند.
وی با اشاره به اینکه برخی افراد از جمله مسئولان سازمان تعزیرات حکومتی هم اعلام می کنند که مقداری از آنچه 
تولید می شود، در بازار وجود ندارد خاطرنشان کرد: به نظر می رسد بخشی از این تولیدات در خانه اشخاص باشد 
یعنی وقتی مصرف کننده دختری دم بختی دارد که در هر حال در آینده باید جهیزیه برایش فراهم کند با توجه به 

بی ثباتی بازار ارز ترجیح می دهد طلای خانه اش را بفروشد و برای دخترش جهیزیه بخرد.



کسب و کار
یکشنبه 12 مرداد 1399  | شمـاره 561

ISFAHAN
N E W S

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274754-031  فاکس: 32274514ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: گلریز

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

www.esfahan-news.com

08
اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

رقابت تولیدکنندگان محتوا در جشنواره برندینگ گردشگری کیش
نخستین جشنواره برندینگ گردشــگری در کیش به منظور برندسازی توریســم و با هدف حمایت از 

استارت آپ ها و تولیدکنندگان محتوای تبلیغاتی در حوزه گردشگری برگزار می شود.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد کیش، نخستین جشنواره برندینگ گردشگری 
کیش در بخش های آثار رادیو، تلویزیونی، چاپی و محیطی، محتوای دیجیتال و فضای مجازی، کمپین ها و 

برندینگ با حضور اساتید و بزرگان صنعت تبلیغات، مدیران و مسئولین عالی رتبه کشور، شرکت های تبلیغاتی 
و سازندگان محتوای تبلیغاتی، روابط عمومی ها، آژانس های خدمات مسافرتی و گردشگری از 27 مرداد در 

جزیره کیش برگزار خواهد شد.
»جشنواره تبلیغات کیش« از ابتدای تیر ماه با انتخاب و معرفی اعضای هیئت داوران این جشنواره و اعلام فراخوان آثار، فعالیت 

خود را آغاز کرده است و پس از اتمام زمان فراخوان، بررسی آثار ارسال شده به این دبیرخانه از 27 تا۳۱مرداد سال جاری ادامه خواهد داشت و به 
مقام نخست در هر بخش، تندیس جشنواره و به مقام های دوم و سوم دیپلم افتخار و لوح تقدیر اهداء می شود.

علاقمندان جهت شرکت در تمامی رشته ها و ارســال آثار خود به دبیرخانه جشنواره می توانند تا بیســتم مرداد با مراجعه به آدرس وب 
سایت:Www.kishtaf.com نسبت به نام نویسی خود اقدام کنند.

مسیر حرکت بورس 
در هفته جاری به کدام 

سمت است؟
بورس در پنج روز معاملاتی هفته 
گذشته روزهای پرنوسانی را پشت 
سر گذاشــت و با رشد کمتر از یک 
درصد به معاملات نخستین هفته 
مرداد ماه خاتمــه داد؛ حال فعالان 
حاضر در بازار در انتظار پایان اصلاح 
شرکت های بزرگ و مشخص شدن 
مسیر معاملات در بازار هفته جاری 
هستند. شاخص بورس نخستین 
روز از هفته گذشته را با بیش از ۵۴ 
هزار واحد افزایش آغــاز و به کانال 
۹۵۵ هزار واحد ورود کرد، در حالی 
که معاملات بازار در روز یکشــنبه 
تغییر مســیر داد و در فــاز نزولی 
قرار گرفت که در ادامه این مســیر، 
معاملات بورس در روز دوشــنبه 
هم در مدار منفی باقی ماند. از روز 
دوشنبه پیش بینی اکثر کارشناسان 
بازار برای معاملات روز سه شــنبه 
بورس مثبت و نوید بازگشت رشد 
را به فعالان بــازار داده بودند. بنا بر 
صحبت های انجام شــده از سوی 
کارشناسان، بازار در این روز طبق 
پیش بینی های انجام شده در آغاز 
معاملات با روند صعودی آغاز شد 
و بیشتر نماد شرکت ها با صف خرید 
همراه بودند اما به مرور و با نزدیک 
شدن به نیمه دوم معاملات، از شتاب 
رشــد بورس کاسته شــد و شاهد 
تشکیل صفوف فروش در  اکثر سهام 
شرکت های حاضر در بورس بودیم. 
در ادامه کاهش شتاب رشد شاخص 
بورس در روز سه شنبه، بازار در روز 
چهارشنبه با کاهش چشمگیری آغاز 
به کار کرد که برخی از کارشناسان 
علت اصلی چنین اتفاقی در بازار را 
کندی هسته معاملات اعلام کرده اند 
که این عامل در کنار دیگر مسایل 
مانند مقاومت برای ورود به کانال دو 
میلیون واحد رشد را برای معاملات 

بورس سخت کرده است.

   افزایش عرضه در معاملات 
هفته جاری

»امیرعلی امیرباقری«، کارشناس 
بازار ســرمایه گفت: روند معاملات 
بــورس در هفته ای که گذشــت 
براساس پیش بینی ها پیش رفت و 
بر شدت عرضه ها در بازار افزوده شد.

وی به عوامل تاثیرگذار بر افزایش 
عرضه در بازار  اشاره کرد و افزود: در 
ابتدا بعد از شکل گرفتن رشدهای 
چشــمگیر در بازار، اصــلاح درون 
کانالی برای کلیت بازار لازم  و ادامه 
روند بازار منوط بر دســت به دست 
شدن سهام برای ایجاد مرحله بعدی 

مسیر صعودی شاخص بورس بود.
امیرباقری خاطرنشــان کرد: یک 
ســری از بحث های مطرح شده در 
زمینه سهام دولتی و نقش دولت در 
رشد قیمتی این سهام تاثیرگذار بود، 
 ETF زیرا اغلب سهام صندوق های
بدون توقف رشد کرده بودند و لازم 
بود تا برای ادامه رشد خود وارد فاز 
اصلاحی شوند. این کارشناس بازار 
سرمایه خاطرنشان کرد: سهامداران 
به این نکته توجه داشته باشند که 
افزایش عرضه به معنای آغاز ریزش 
بازار نیست بلکه یک روند اصلاحی 
است که برای ادامه صعود بازار لازم 
اســت. وی با بیان اینکه در حوزه 
قیمت های جهانی بــه غیر از طلا 
در دیگر کالاها شاهد تغییر قیمتی 
نیستیم، گفت: طلا با عبور از سقف 
تاریخی خود به ارقام حدود ۱۹7٠ 
دلار رسید که براساس پیش بینی 
اکثر بانک های بزرگ دنیا، کماکان 
افزایش قیمت طلا در میان مدت و 

بلندمدت ادامه دار خواهد بود.

ایرنا
تحلیــل بورس
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فشار کاری نباید باعث
 شود تا شما مهمترین

 دارایی خود یعنی 
تیمی را که تشکیل 

داده اید فراموش
 کنید
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   1- کاپیتان آمریکا
در رابطه با کاپیتان آمریکا 
می توان گفــت که وی نام 
فردی به نام اســتیو راجر 
اســت که بــه علت ضعف 
جســمانی نمی تواند در 
ارتــش حضــور موثــری 
داشته باشــد، با این حال به این خاطر 
که از هوش بالایی برخوردار است، تحت 
آزمایش هایی قرار مــی گیرد که به وی 

قدرتی ماورایی می بخشد.
وی از جمله افرادی اســت که همواره از 
وی چهره ای آرام را به تصویر می کشند. 
در واقع وی به چند دلیل از ایده آل های 
مدیریتی برخوردار است. برای مثال وی 
همــواره تصمیمات خود را در شــرایط 
مختلف تغییر می دهد و این تغییرپذیری 
در کنــار منطقی بــودن وی، باعث می 
شــود تا اوضاع همواره بروفق مراد وی 
باشد. با این حال وی به مانند سلاح اصلی 
خود که یک سپر است همواره محافظ و 
پشتیبان تیم خود است. درواقع وی در 
تمامی مجموعه هــا از تیمی برخوردار 
اســت که به وی در انجام کارها کمک 
می کنند. به دلیل اهمیتی که وی به تیم 
خود می دهد، وی در صدر لیست ما قرار 

گرفته است.

نکته مدیریتی:
فشــار کاری نباید باعث شــود تا شما 
مهمترین دارایی خود یعنی تیمی را که 
تشکیل داده اید فراموش کنید. درواقع 
رابطه شما در هر شرایطی باید دو طرفه و 

به صورت حمایتی باشد.

   2- مرد آهنین
تونی استارک فردی است که به عنوان 
مرد آهنین شناخته می شود. در رابطه 
با وی می توان گفت که او یک ثروتمند 
اســت که با اختــراع زره آهنین خود، 
توانسته است به قهرمانی دوست داشتنی 

تبدیل شود.
وی نماینده جامعه مدیرانی است که هر 
کارمندی آرزوی کار با وی را دارد. درواقع 
مدیران شــوخ طبع و شاد همواره جوی 

فوق العاده را به شرکت می بخشند که این 
انرژی خوب در نهایت به تمامی افراد تیم 
منتقل خواهد شد. اگرچه تونی استارک 
ثروتمندترین ابر قهرمان محسوب می 
شــود، با این حال حفظ روحیه خود در 
تمامی شــرایط از جملــه ویژگی هایی 
است که وی را به مدیری محبوب تبدیل 

می کند.

نکته مدیریتی:
هیچ فردی را نمی توانید بیابید که تمایل 
به کار کــردن با افراد خشــک و عصبی 
داشته باشــد. در واقع با توجه به اینکه 
محل کار در اصل خانه دوم افراد محسوب 
می شــود به همین دلیل راحتی آن از 
جمله اولویت ها اســت. بدون شک در 
صورتی که می خواهیــد راندمان کاری 
و میزان رضایت شغلی افراد را بالا ببرید، 
لازم است تا مانند قهرمان مذکور سخت 
گیری بیش از حد را کنار بگذارید و انتقال 
دهنده حس خوب و شادی به تیم خود 

باشید.

   3- پلنگ سیاه
در رابطه با وی تنها می توان گفت که او 
پادشاه شهری اســت که بنا به دلایلی از 
نظر سایرین دور مانده و قدرت ماورایی 

خود را از طریق تزریــق دارویی به 
دست آورده است.

شاید بتوان وی را ناشــناس ترین فرد 
این لیســت دانســت. با این حال وی از 
خصوصیت مثبت عدم قبول شکســت 
برخوردار اســت. درواقع وی همواره در 
شرایط حســاس از خود جسارت کافی 
نشان داده و این امر از جمله ویژگی هایی 
است که هر مدیری باید از آن بهره مند 

باشد.

نکته مدیریتی:
از شکست نترسید و در مواجهه با آن به 
دنبال کسب تجربه باشید. همچنین لازم 
است تا از مشاوره افراد با تجربه استفاده 
کنید و همواره انگیزه و جســارت را در 

خود حفظ کنید.

   4- ثور
ثور را باید تنها ابرقهرمان دنیای مارول 
دانســت که یک خدا محسوب می شود 
و ریشــه قدرت ماورایی وی نیز به این 

علت است.
ثور را هموراه بــه عنوان فردی به تصویر 
کشیده اند که با استفاده از چکش خود 
می تواند هر دشــمنی را زمینگیر کند. 
با این حال در جدیدترین نســخه از این 
فیلم، این قابلیت از وی سلب می شود و 
وی مجبور است تا خود را با شرایط جدید 
وفق دهد. درواقع این فیلم در تلاش است 
تا به افراد ثابت کند کــه همواره نباید با 
تکیه بر یک قابلیت و توانایی کار خود را 
ادامه دهند. در همین راستا بسیار مهم 

است که محدوده توانایی هایی 
خود را گســترش دهید. 

همچنین توجه داشــته 
باشید که قدرت واقعی 

در درون خود شما وجود دارد و نباید آن 
را در چیز دیگری جست و جو کنید.

نکته مدیریتی:
همواره باور داشته باشید که راه دیگری 
نیز وجود دارد و نباید در صورت از دست 
دادن مزیت رقابتی خــود، همه چیز را 
از دســت رفته تصور کنید. با این حال 
در این مسیر ضروری اســت تا برنامه و 
استراتژی جدیدی را اتحاذ کنید، در غیر 
این صورت اقدامات شما نتیجه مطلوب 

را به همراه نخواهد داشت.

   5- استار لرد
استار لرد با نام اصلی پیتر کوییل از جمله 
قهرمانان نوظهور دنیای مارول محسوب 

می شود.
درواقع این فیلم قهرمانی را به تصویر می 

کشد 

که در ابتدا کاملا خودمحور بوده با این 
حال در ادامه مجبور به تشــکیل تیمی 
برای خود می شود. در این فیلم به خوبی 
بهتر شدن اوضاع پس از تشکیل تیم به 
نمایش گذاشته می شود. با این حال نکته 
مهم در این رابطه تنوع افراد آن اســت. 
اگر این فیلم را مشاهده کرده باشید، می 
دانید که هیچ یک از افراد تیم با دیگری 
کوچک ترین شــباهتی ندارد. اگرچه 
این امر در ابتدا نوعــی ضعف تلقی می 
شود، با این حال این ویژگی امری مثبت 
محسوب شده و محدوده عملکرد را به 
شدت افزایش می دهد. بدون شک این 
امر در ابتدا کاملا دشوار است و در فیلم 
نیز این موضوع نشان داده شد. با این حال 
در نهایت افراد به این درک دســت پیدا 
خواهند کرد که برای موفقیت، راهی جز 

همکاری پیش روی خود ندارند.

نکته مدیریتی:
نتایج تحقیقات حاکی از آن اســت که 
وجود تیمی متشکل از افراد مختلف، به 
قدرتمندی هرچه بیشتر آن کمک 

بسیاری خواهد کرد و ضعف 
ها به بهترین شــکل تحت 

پوشش قرار خواهند 
گرفت. به 

همین خاطر لازم است در تشکیل تیم 
خود به این نکته مهم توجه کنید.

همــواره محور اصلی مقــالات، بر روی 
ابرقهرمان های مارول اســت. به همین 
خاطر نیز شاهد نکات مدیریتی که از دل 
آنها استخراج شده است، بودیم. این امر 
در حالی است که بررسی علت شکست 
شخصیت های منفی، خود حاوی نکات 

مدیریتی فوق العاده ای خواهد بود. 

   مدیریت اشتباه کلکتور
وی از جمله شــخصیت های منفی ای 
محسب می شود که اگرچه هدف قابل 
توجیهی دارد، با این حال شیوه اقدام او 
باعث می شود تا به عنوان یک شخصیت 
منفی در دنیای مارول معرفی شود. این 
شخصیت از قدرت آینده نگری برخوردار 
بوده و سیاســت وی برای جلوگیری از 
نابودی جهان، گردآوردن افرادی است 
که به مانند خود او از قــدرت نامیرایی 
برخوردار هستند تا تمامی اشیای مهم 
تاریخی را جمــع آوری کرده و 
جهانی جدید را شکل دهند. 
با این حال وی برای رسیدن 
به اهداف خود، از صبر کافی 
برخوردار نبــوده و همین امر 
نیز باعث می شود تا 

در رسیدن به 
اهداف خود، 

فــق  مو نا
ظاهر شــود. به همین 
خاطــر نیــز از دیگر 
صفــات مهــم هر 
مدیری را باید صبر 
و آگاهــی از زمان 
درست هر اقدام، 

تلقی کرد.

نکات مثبت و منفی مدیریت را از قهرمانان مارول بیاموزید؛ 

مدیریت به سبک انتقام جویان!
چندین سال است که ابر قهرمانان دنیای مارول اکثر رکوردهای 
فروش را تصاحب می کنند و ایــن امر بیانگر اهمیت تجاری 
آنهاست. با این حال در شخصیت هریک از آنها ویژگی هایی 
وجود دارد که می تواند حاوی نکات ارزنده ای برای مدیران 

باشد.
در همین راستا و در ادامه به بررسی پنج مورد خواهیم پرداخت.

هیچ فردی را نمی توانید 
بیابید که تمایل به کار 

کردن با افراد خشک و 
عصبی داشته باشد. در 

واقع با توجه به اینکه 
محل کار در اصل خانه 

دوم افراد محسوب 
می شود به همین دلیل 

راحتی آن از جمله 
اولویت ها است

تست کرونا در منزل توسط استارت آپ ها ، ممنوع!

وزارت بهداشت انجام تست کرونا در خانه که توسط 
آزمایشگاه ها و تیم های استارت آپ های حوزه سلامت 

اجرا می شد را ممنوع اعلام کرد.

»تســت کرونا در منزل«، خدماتی بود که تا دیروز در بسیاری از استارت آپ های 
حوزه سلامت ارائه می شــد ولی به نظر می رسد با بخشــنامه جدیدی که وزارت 
بهداشت خطاب به برخی از این مجموعه ها منتشر ساخته، کاربران دیگر نتوانند از 
این ویژگی استفاده نمایند. وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی هرگونه تبلیغ 

در خصوص انجام نمونه گیری برای آزمایش های تشخیصی کرونا ویروس 
جدید را به دلیل اختلال در برنامه کلان ملی تشــخیص، پایش و مهار 
زنجیره انتقال ویروس و ایجاد تقاضای القایی، غیرمجاز اعلام کرده است.

بنا بر این دستورالعمل سامانه های ذیربط موظفند ظرف مدت ۴8 ساعت، 
خدمت انجام آزمایش کرونا را از تمامی سامانه های خود برداشته و تمامی 

تبلیغات مرتبط را حذف نمایند.
در این نامه که از ســوی رییس مرکز مدیریت آمــار و فناوری اطلاعات 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی صادر شده، استارت آپ هایی 
چون اسنپ، خوب شو، دکتر چکاپ، آتی آزما، ویزیت 2۴، سر و آسا مد، 
آسان آزمایش، آپ و آزمایش آنلاین مورد خطاب قرار گرفته اند و به آنها 
 تذکر داده شــده که این خدمت را ظرف ۴8 ساعت از سامانه خود حذف

 نمایند.
گفتنیست این نامه خطاب به سایر کسب وکارهای مشابهی که اسامی شان 
در ابتدای دستور ذکر نشده نیز ابلاغ شده و هیچ مجموعه ای مجاز به انجام 

تست کرونا در منزل نیست.
در نامه وزارت بهداشت دلایلی که تست کرونا در منزل مجاز نیست به شرح ذیل 

ذکر شده است:
۱- فعالیت تبلیغاتی کسب و کارها به جهت نمونه گیری در منزل و هر محلی خارج از 
مراکز منتخب و آزمایشگاه های مورد تأیید وزارت بهداشت در خصوص کروناویروس 
جدید و پیشنهاد مســتقیم آزمایش به بیماران و مردم مصادیق ایجاد اختلال در 
برنامه کلان ملی تشــخیص، پایش و مهار زنجیره انتقال ویروس و ایجاد تقاضای 
القایی می باشد که در شرایط خاص و بحرانی فعلی و با توجه به سیاست های ستاد 

ملی مبارزه با ویروس کرونا مجاز نمی باشد.
2- در مورد سایر فعالیت های کسب و کارها موظفند ضمن اخذ مجوزهای خدمات 
بالینی در منزل به صورت مســتقیم یا به صورت قراردادی با مراکز دارای مجوز به 
طور شفاف تمامی ارتباطات خود با هر آزمایشگاه را مشخص و در اختیار کاربران قرار 
دهند. همچنین این کسب و کارها موظفند تا ضمن رعایت پروتکل های محرمانگی 
داده های سلامت طبق استانداردهای مرکز مدیریت آمار و فناوری اطلاعات وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی، قراردادها، تعرفه ها و نحوه همکاری با مراکز 
آزمایشــگاهی و ســایر اطلاعات پیرامون این خدمت را در صورت نیاز به مراجع 

ذی صلاح ارائه نمایند.
وزارت بهداشت در پایان این ابلاغیه تاکید کرده ر صورت عدم حذف سرویس های 
مرتبط و عدم توجه و اهتمام به موارد فوق مراتب به مراجع ذی صلاح جهت پیگیری 

حقوقی ارجاع داده خواهد شد.
انجام تست و نمونه گیری در منزل تنها از سوی مراکز خدمات پرستاری و درمان در 
منزل تایید شده از سوی وزارت بهداشت، مجاز است. به عبارت دیگر اگر فردی قادر 
به مراجعه به آزمایشگاه نباشد، مراکز خدمات پرستاری با آزمایشگاه طرف قرارداد 
خود تماس می گیرند و کارشناس آزمایشــگاه همراه با تجهیزات برای اخذ نمونه 
به منزل بیمار مراجعه کرده و نمونه اخذ شده را در محیط نگهدارنده استاندارد به 

آزمایشگاه منتقل می کند.
از زمانی که این نامه در شبکه های اجتماعی منتشر شد، واکنش منفی کاربران را به 
همراه داشت چراکه عده بسیاری اعتقاد داشتند حضور در مراکز آزمایشی می تواند 
خود باعث انتقال ویروس به آن ها شــود. در هر صورت دلیل تصمیم جدید وزارت 

بهداشت هنوز مشخص نیست.

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ
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